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Inleiding en samenvatting 
	  
Voor u ligt het eindrapport van de Denktank Hamersveldseweg – zuid.  
 
Opdracht Denktank 
De Denktank Hamersveldseweg - zuid is ingesteld en samengesteld door de gemeente Leusden. Tijdens de eerste bijeenkomst van de 
Denktank op 9 september is door wethouder Erik van Beurden een toelichting gegeven op de aanleiding tot het instellen van een Denktank en 
de opdracht die aan de Denktank wordt meegegeven. 
 
Door wethouder Erik van Beurden is naar voren gebracht dat het noodzakelijk is dat de Hamersveldseweg-zuid wordt aangepakt. De twee 
belangrijkste redenen daarbij: 

1. De staat van onderhoud van de weg is te slecht en levert verkeersonveilige situaties op. 
2. Gelet op de verkeersintensiteit is het noodzakelijk dat er een scheiding wordt aangebracht tussen fietsverkeer en autoverkeer. 

 
Het College van B&W wenst eind van dit jaar een voorstel over de herinrichting van de Hamersveldseweg aan de gemeenteraad voor te 
leggen. 

• Het College van B&W wil de gemeenteraad daarbij transparant voorleggen welke belangen er in de samenleving spelen en wil daarbij 
aan kunnen geven of er vanuit de samenleving alternatieve voorstellen zijn gedaan over de aanpak van de problematiek. 

 
De opdracht aan de Denktank is volgens wethouder Erik van Beurden dan ook: 

• Breng in kaart welke denkbare varianten er zijn voor de herinrichting van de Hamerveldseweg-zuid. 
• Breng ten aanzien van deze varianten in kaart welke belangen er bij de verschillende partijen in de samenleving spelen. 

 
Werkwijze Denktank 
Naar aanleiding van de gestelde opdracht is de Denktank twee maal bijeen geweest. Deze bijeenkomsten werden voorgezeten door Henk 
Pullen, die door de gemeente Leusden als externe onafhankelijk voorzitter daartoe is ingehuurd. Tijdens de eerste bijeenkomst hebben de 
leden van de Denktank hun akkoord gegeven op zijn inbreng en is bepaald dat het voorliggende document door hem zou worden opgesteld. 
 
Tijdens deze bijeenkomsten is gesproken over een aantal onderwerpen: 

• Er is door de gemeente Leusden informatie aangereikt over een aantal mogelijke varianten voor de herinrichting van Hamersveldseweg 
– zuid. Tevens zijn daarbij de verkeerskundige gevolgen van de verschillende varianten in beeld gebracht door de gemeente Leusden. 
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• Door de leden van de Denktank zijn verschillende extra varianten naar voren gebracht, die onderling zijn besproken en toegelicht. 
• Er is door de leden van de Denktank een ordening gemaakt in hoofdvarianten en de onderliggende sub-varianten. 
• Er zijn afspraken gemaakt over de wijze waarop een ieder zijn inbreng levert ten aanzien van het einddocument en de wijze waarop dit 

document wordt vastgesteld. 
• Er is kort gesproken over een aantal onderwerpen waarop mogelijk consensus heerst onder de leden van de Denktank. 

 
Tijdens de tweede bijeenkomst heeft men vastgesteld dat alle relevante varianten en daarmee samenhangende visies en belangen in beeld 
zijn gebracht. De Denktank is daarbij van mening dat hiermee aan de opdracht is voldaan die wethouder Erik van Beurden de Denktank heeft 
meegegeven. 
 
In het voorliggende document zijn alle varianten en ingebrachte visies daarop opgenomen. Daarbij heeft de Denktank aangegeven dat het qua 
opbouw het allereerst van belang is de twee hoofdvarianten aan de orde te stellen: het al dan niet afsluiten van de Hamersveldseweg - zuid 
voor doorgaand autoverkeer. 
Vervolgens zijn per hoofdvariant de verschillende te onderscheiden deelvarianten aan de orde gesteld.  
 
Naast de inbreng van de leden van de Denktank zijn er ook door andere burgers en organisaties standpunten ingebracht. Al deze standpunten 
zijn eveneens opgenomen in het voorliggende document. 
 
Het voorliggende document is ter verificatie voorgelegd aan de leden van de Denktank 
 
 
Samenvatting inbreng reacties 
Bij de bespreking van het concept eindrapport is door de leden van de Denktank geconstateerd dat er op een aantal onderwerpen consensus 
heerst binnen de Denktank. 
 
Nagenoeg alle betrokkenen hebben een voorkeur voor het openhouden van de route Hamersveldseweg – zuid voor autoverkeer of staan hier 
neutraal tegenover. 

• Daarbij wordt breed gedragen dat het noodzakelijk is dat het autoverkeer via de Hamersveldseweg - zuid meerdere routes richting het 
centrum van Leusden kan volgen.  

• Deze noodzaak is gebaseerd op het economische belang van ondernemers, de bereikbaarheid van het zuidelijke deel van Leusden 
voor hulpdiensten en het milieubelang door het voorkomen van extra kilometers autoverkeer. 
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• Bij de herinrichting van de Hamersveldseweg dient overigens ook rekening te worden gehouden met de verkeersveiligheid op het 
noordelijke deel van deze weg. 

 
Twee organisaties, zijnde de Fietsersbond en de Klankbordgroep Bomen, hebben duidelijke bedenkingen naar voren gebracht bij het 
openhouden van de Hamersveldseweg – zuid voor autoverkeer. Beide organisaties geven echter aan constructief mee te willen denken over 
het openhouden van deze route voor autoverkeer. Daarbij stelt men wel als uitdrukkelijke voorwaarde:  

• Het behoud van de dubbele bomenrij langs de Hamersveldseweg – Zuid, vanuit het oogpunt van ecologie en cultuurhistorische waarde. 
• Het garanderen van de verkeersveiligheid voor fietsers, door een scheiding aan te brengen van de stromen autoverkeer en 

fietsverkeer. 
 
Binnen de Denktank is er brede consensus over het bewaken van de veiligheid van fietsers. Daarbij wordt ook gewezen op de veiligheid van 
fietsers op het noordelijke deel van de Hamersveldseweg. 
 
Wat betreft het eventueel afsluiten van de Hamersveldseweg voor vrachtverkeer is er geen eensluidende mening binnen de Denktank, omdat 
de belangen die hiermee aan de orde zijn verdeeld zijn. 
  
De verschillende sub-varianten zijn door de leden van de Denktank beoordeeld. Daarbij blijkt dat er een verschillende waardering toegekend 
aan aspecten als cultuurhistorische waarde van bomen, de bereikbaarheid van Leusden voor vrachtverkeer vanuit het zuiden, de waardering 
van eventueel sluipverkeer.  
 
Met nadruk wordt vanuit de Denktank aangegeven dat een ingenomen minderheidsbelang niet betekent dat er door de gemeente Leusden in 
haar besluitvorming een geringere waardering mag worden toegekend aan dit minderheidsbelang. Een voorbeeld daarvan is het eventueel 
benutten van (landbouw)gronden ten behoeve van de herinrichting van de Hamersveldseweg - zuid. Indien het College van B&W hiertoe zou 
besluiten wordt met nadruk gewezen op een zorgvuldige afwikkeling van het belang van grondeigenaren. 
 
De leden van de Denktank zijn bereid verder in gesprek te gaan met Gemeenteraad en het College van B&W over het te nemen besluit door 
de gemeente Leusden. 
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Ingebrachte reacties 
 
Leden van de Denktank: 
 
- Dhr. Van Apeldoorn (LTO Liniedijk) 
- Dhr. van Beek (Karwei) 
- Dhr. Van Beek (Network Team BV) 
- Dhr. Engels (Bewoner Claverblad Wildenburg 
- Dhr. Herder (Bewoner Hamersveldseweg) 
- Dhr. Van der Hoek (bewoners Langesteeg) 
- Dhr. Van den Hoven (Leusder Ondernemers Federatie) 
- Dhr. Klink (Bewoner Maanweg) 
- Dhr. M. Klinkers (Provincie Utrecht) 
- Dhr. Kerkhof (Bewoner Willem Vrijhoefstraat) 
- Dhr. Van Loenen (Bewoner Hekkersteeg) 
- Dhr. Polak (Fietsersbond) 
- Dhr. Scheffer (Stichting de Boom) 
- Dhr. Verhoeven (Bewonerscommissie Tabaksteeg/Leusden-zuid) 
- Mevr. Wallet (Theehuis Mon-chouette) 
- Dhr. Van der Weide (Restaurant “ De Mof”) 
- Dhr. De Wilde (Klankbordgroep Bomen) 
- Mevr. Van Woerdekom (Bewoner Leusden-zuid) 
- Dhr. Van Zomeren (PON Logistics) 

 
NB. 

• De heer Klinkers heeft namens de provincie Utrecht, mede ingegeven door tijdgebrek, een algemene reactie gegeven op de verschillende varianten 
die naar voren zijn gebracht. Deze reactie is opgenomen bij de slotopmerkingen op pagina 50. 

• Er is een uitwerkingsvariant van de herinrichting Hamersveldsweg - zuid naar voren gebracht door de heer Duk. Deze variant is opgenomen in bijlage 
2 en van commentaar voorzien door de heer Klink. 
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Opzet variantenoverzicht en reacties 

 
1. Hoofdvarianten 

a. Hamersveldseweg-zuid blijft open voor autoverkeer. 
b. Hamersveldseweg-zuid wordt afgesloten voor autoverkeer en ingericht als fietsroute. 

2. Sub-varianten route autoverkeer: Hamersveldseweg-zuid blijft open voor autoverkeer 
a. De Ben Pon Baan wordt via de Grasdrogerijweg aangesloten op de Hamersveldseweg 
b. De Ben Pon Baan wordt niet via de Grasdrogerijweg aangesloten op de route Hamersveldseweg  
c. Er komt een knip in de Hamersveldseweg direct ten noorden van de Grasdrogerijweg, zodat er geen doorgaand verkeer over de 

Hamersveldseweg mogelijk is richting het centrum. 
d. de Hamerveldseweg-zuid wordt afgesloten voor alleen het vrachtverkeer. 
e. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg verbonden met de Rijk van Loenenbaan (busbaan). Daarbij loopt deze nieuwe 

verbindingsweg ten zuiden van de Tabaksteeg. 
f. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg ten westen van de Hamersveldseweg – zuid, verbonden met de Leusbroekerweg.  
g. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg over het oude tracé van de spoorlijn verbonden met de Leusbroekerweg 

3. Sub-varianten herinrichting Hamersveldseweg-zuid 
a. de Hamersveldseweg-zuid wordt verbreed tot 7 meter, waarbij één rij bomen moet worden gekapt. 
b. de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt er een 

vrijliggend fietspad naast de bomenrij aangelegd. 
c. de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt het 

fietsverkeer via twee routes omgeleid. 
4. Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

a. er worden geen maatregelen genomen; het verkeer zal zelf zijn weg wel vinden. 
b. er wordt een knip aangebracht bij de toegang tot Leusden-zuid ter hoogte van de Prinses Margrietlaan/Dorpskerk zodat er geen verkeer vanaf de 

Arnhemseweg door Leusden-zuid kan rijden. 
c. Er worden verkeerscirculatiemaatregelen genomen in Leusden-zuid om doorgaand verkeer (sluipverkeer) te ontmoedigen.  
d. De ‘oude’ Maanweg wordt opnieuw aangesloten op de Arnhemseweg. 
e. De Rijk van Loenenbaan (busbaan) wordt (ook) opengesteld voor autoverkeer. 

5. Algemene opmerkingen 
6. Bijlagen 
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1. Hoofdvarianten 
Naam / Organisatie Hamersveldseweg – Zuid blijft open voor autoverkeer Hamersveldseweg-zuid wordt ingericht als 

fietsverbinding en afgesloten voor het autoverkeer 

Van Apeldoorn (LTO Liniedijk) Voor de agrarische bedrijven aan de Leusbroekerweg die ook een 
deel van hun landbouwgrond in het Langesteeggebied hebben is 
het noodzakelijk dat de weg in twee richtingen open blijft voor 
landbouwverkeer. Ook voor de bewoners in het buitengebied 
tussen Leusden, Woudenberg en Scherpenzeel is de 
Hamersveldseweg een belangrijke invalsweg voor het dorp. 
 
 

Voor de LTO onbespreekbaar omdat er geen acceptabel alternatief 
is voor het landbouwverkeer van de Leusbroekerweg naar de 
Hamersveldseweg. Ook voor bereikbaarheid bewoners 
Hamersveldsweg en buitengebied ongewenst. 
 

Van Beek (Karwei) Ik ben van mening dat het van groot belang is dat de route open 
blijft voor het autoverkeer. Voor het bedrijventerrein is het de 
belangrijkste aanrij route voor klanten die vanuit Woudenberg en 
Scherpenzeel komen. Zullen bij sluiting wellicht gaan overwegen 
om meteen maar richting Veenendaal te rijden i.v.m. het aantal km 
die ze dan extra moeten gaan rijden. En dan waarschijnlijk een nog 
aantrekkelijker aanbod gaan vinden. Zou een zeer slechte 
ontwikkeling zijn voor ons als Karwei Leusden, maar ook alle 
andere ondernemers die op het bedrijventerrein gevestigd zijn.  
 
 

Zou zeer onverstandig zijn en de doodsteek voor het 
bedrijventerrein op de Klokhoek. Zie verdere info bij A. 
 

Van Beek (Network Team BV) 

 

 

 

 

 

Mijn bedrijf heeft twee locaties te weten op de klokhoek 10 en de 
Kapelhoek 6. Wij zijn een service en installatie bedrijf en maken 
dagelijks gebruikt van deze route. Het is de snelste ontsluiting als 
we richting A12 moeten. De A 12 is een van de belangrijkste wegen 
die wij gebruiken om ons verder Nederland in te begeven. Om 
vanuit Onze beide locatie richting A12 te gaan als de weg wordt 
afgesloten hebben wij geklokt dat dit al snel 8,5 minuten langer 
duurt. We hebben in het nieuwe traject 3 stoplichten en als je pech 
hebt sta je zomaar 5 minuten voor het spoor te wachten. 
Persoonlijk rijd ik bijna dagelijks de nieuwe voorgestelde route daar 
ik uit Amersfoort kom en weet ik uit ervaring dat deze stoplichten 
niet staan afgesteld op elkaar en dat de PON trien op de meest 
drukke momenten de weg oversteekt. Wij zijn een commerciële 

Niet sluiten; voegt niets toe. 
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Van Beek (Network Team BV) 

- vervolg - 

 

organisatie met hele kleine marges daar wij in retail land service 
verrichten en dus is tijd geld voor ons. Met het sluiten van deze 
route heb ik een inkomsten verlies van een 46 ritten per week over 
deze route die nu 8,5 minuten langer gaan duren dus 
46*8,5/60=6.5 uur per week meer tijd nodig. Ons uurtarief is €78,- 
dus dat kost ons € 508.30 per week dus een jaarlijkse strop van € 
26.431,60.  
Los van de kosten factor zal door het sluiten van deze weg er een 
doodlopende situatie bij ons voor de deur gaan ontstaan waardoor 
de toename aan verkeer zal gaan toenemen. Wij hebben op de 
Klokhoek maar beperkt ruimte voor de deur en staan vaak op straat 
te laden en te lossen en er zijn ook veel toeleveranciers die daar 
staan te laden en te lossen. Het is nu soms al erg gevaarlijk en als 
de verkeer drukte gaat toenemen wordt het er allemaal voor mijn 
mensen niet veiliger op.  
· Kost ons veel geld op jaarbasis € 26.431,-  
· Veiligheid komt in gevaar van mijn mensen  
· Verkeersdrukte op de Klokhoek zal gaan toenemen omdat dit als 
alternatieve route gebruikt gaat worden.  
 
 

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg) 

Dit heeft niet mijn voorkeur, vanwege de hoeveelheid sluipverkeer 
door de gemeente leusden 
 
 

- 

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg) 

Ik Heb geen voorkeur voor 1 van beide keuzes. Mijn belang is dat 
de Hamersveldseweg ten noorden van de grasdrogerijweg niet 
drukker wordt (rustiger wordt) 
De huidige situatie verandert niet. Als de weg opgeknapt gaat 
worden en de weg blijft open dan zal de Hamersveldseweg wellicht 
weer drukker worden.  
 

Ik Heb geen voorkeur voor 1 van beide keuzes. Mijn belang is dat 
de Hamersveldseweg ten noorden van de grasdrogerijweg niet 
drukker wordt (rustiger wordt) 
Hamersveldseweg tussen grasdrogerij en centrum wordt ook 
rustiger (in ieder geval tot zuiderinslag 
 
 

Van den Hoven (LOF) Hamersveldseweg blijft open voor autoverkeer in beide richtingen - 
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Naam / Organisatie Hamersveldseweg – Zuid blijft open voor autoverkeer Hamersveldseweg-zuid wordt ingericht als 
fietsverbinding en afgesloten voor het autoverkeer 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

Open houden voor autoverkeer, omdat afsluiting overlast gaat 
geven voor gebied Langesteeg/Lapeerseweg. Verkeer uit 
Veenendaal, Scherpenzeel, Woudenberg en vice versa zal dan 
over de Langesteeg gaan. Langesteeg is al overbelast met 
hardrijdend (sluip)verkeer. 
 

Elke variant ter zake is uiterst nadelig voor de Langesteeg 
 

Klink (bewoner Maanweg) De Hamersveldseweg-Zuid dient open te blijven. Argumenten ter 
ondersteuning hiervan hebben betrekking op de negatieve 
gevolgen van het beperkte aantal uitvalswegen voor Leusden en de 
extra verkeersdruk die vervolgens elders zal ontstaan (de 
argumentatie van de heer Klink is separaat in bijlage 1 opgenomen) 

Deze variant is niet acceptabel en niet in het directe belang van de 
bewoners van Maanweg, Arnhemseweg en Leusden-Zuid.  
Dit naast de andere argumenten/belangen van inwoners/bedrijven in 
het zuidelijk buitengebied van Leusden om de autoverkeers-
verbinding wel te handhaven (voor een onderbouwing van deze 
argumentatie wordt verwezen naar bijlage 1). 
 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Ja, maar in elke variant dient vrachtverkeer verboden te worden.  
 
 
 
 

- 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Als dit de enige mogelijkheid is om (agrarisch) bestemmingsverkeer 
over de Hekkesteeg te laten moet deze open blijven. 
Agrarisch bestemmingsverkeer moet over deze weg kunnen om de 
percelen aan de Hekkesteeg te bereiken. Ook worden gronden aan 
de Hamersveldseweg gebruikt door agrarische bedrijven bedrijven 
aan de Leusbroekerweg welke bereikbaar moeten blijven met 
agrarische voertuigen.  
 
 

Is mogelijk mits de fietsverbinding dusdanig wordt ingericht dat er 
bestemmingsverkeer met name agrarische voertuigen over kan. 
Voorbeeld De Langesteeg. 
 

Polak (Fietsersbond) 

 

 

Deze variant lijkt op het eerste gezicht voor fietsers weinig nadelen 
te hebben omdat er een fietspad komt.  
 
Alleen met een veilig geasfalteerd fietspad zou deze variant 
wellicht acceptabel zijn maar dan moet wel iets gedaan worden 
tegen het te verwachten toenemend gemotoriseerd verkeer op 
Hamersveldseweg noord door een knip.  

Deze oplossing is de beste van de alternatieven. 
 
Argumenten: veiligheid voor fietsers , ook wat betreft gedeelte 
Hamersveldseweg noord, financieel, duurzaamheid, cultuurhistorie ( 
hierboven toegelicht). 
Dit is het enige alternatief dat past bij de doelstelling bevorderen 
fietsverkeer voor kortere afstanden.  Er ontstaat immers een 
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Polak (Fietsersbond) 

- vervolg - 

 
Tegenargumenten in algemene zin zijn 
- Het is geen duurzame oplossing omdat er regelmatig opnieuw 
geasfalteerd moet worden en het is een dure oplossing. 
-Omdat in ieder geval een rij bomen gekapt moet worden is het uit 
cultuurhistorisch oogpunt bezien geen goede oplossing. De 
herkenbaarheid van een klassieke vroeger ‘steeg’ zal verdwijnen.  
- Het is ook geen duurzame oplossing omdat bomen tussen een 
weg en een fietspad weinig levensvatbaar zijn. 

 

comfortabele route in een prettige natuur.  
 
Er zijn voor auto’s alternatieven die een beperkte omweg met zich 
mee brengen. Iedere nieuwe omweg zal bezwaren oproepen maar 
het zijn geen onoverkomelijke bezwaren.  
 

Scheffer (Stichting de Boom) Voor de agrarische bedrijven die aan de zuidkant van de spoorlijn 
grond hebben én in het Langesteeggebied, is het noodzakelijk dat 
de weg in twee richtingen open blijft voor landbouwverkeer. Ook 
voor de bewoners in het buitengebied is de Hamersveldseweg 
onmisbaar om het dorp te kunnen bereiken. 
 

Voor de Boom is dit geen realistische optie. De Stichting zal enorme 
afstanden moeten (om)rijden om haar natuurterreinen 
(Schoolsteegbosjes) te kunnen bereiken voor onderhoud. Het is 
onacceptabel dat een milieubeherende organisatie als De Boom, die 
in het verleden bewust een centrale plaats op het landgoed heeft 
gekozen om haar werkplaats te huisvesten, op deze wijze 
gedwongen wordt om milieuonvriendelijke kilometers te moeten 
gaan “vreten”. Daarnaast is er voor onze pachters geen bruikbaar 
alternatief voor de verbinding van de Leusbroekerweg naar de 
Hamersveldseweg(noord). Ook voor onze huurders en erfpachters 
wordt de weg naar Leusden effectief afgesneden, maar wellicht wil 
de gemeente Leusden voorsorteren op een gemeentelijke 
herindeling van Leusbroek naar Woudenberg.  
 
Daarnaast zal, ervan uitgaande dat de kern van Leusden-Zuid 
ontoegankelijk wordt gemaakt voor sluipverkeer,  er een enorme 
toename van het verkeer over de (nieuwe) Groene Zoom zijn. Dit is 
zeer onwenselijk omdat daar nu juist nieuwe natuur is/wordt 
aangelegd als langs de Heiligenbergerbeek. De drukte, uitstoot en 
onrust van deze verkeerstoename zal een zeer negatieve invloed 
hebben op de aanwezige waarden en ontwikkelingspotenties van de 
ecologische verbindingszone langs de Heiligenbergerbeek.  
De Groene Zoom en het omliggende wegennetwerk (o.a. de 
spoorwegovergang) lijken overigens ook niet gedimensioneerd op 
deze verkeerstoename.   
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Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Goede ontsluiting van Woudenberg naar Leusden-centrum. Met 
eventuele fietspaden aan de andere kant van de bomen. Zodat 
deze niet hoeven  te worden gekapt.  
 
 
 
 

Neutraal mits de afwikkeling van het autoverkeer via de nieuwe 
Maanweg verloopt. 
 

Wallet (Theehuis Mon-
chouette) 

De route moet zeker open blijven voor autoverkeer, mijn belang is 
de bereikbaarheid van mijn bedrijf en de omzetderving die dit met 
zich meebrengt. We zijn mede door de tijdelijke afsluiting op de 
voskuilerweg tussen 7.00 en 9.00 en s ’middags tussen 16.00 en 
18.00 voor sluipverkeer van af de andere kant ook al niet te 
bereiken. Dit geld uiteraard ook voor de Larikshoeve en de 
kanoverhuur die al moeilijk te bereiken zijn. 

Dit is voor ons echt een onmogelijke optie, wederom omzetderving 
en een enorme omweg voor alle bewoners van uit het buitengebied 
om bij een winkelcentrum te komen. Leusden Zuid is ook al 
praktisch onbereikbaar, je bent sneller in Woudenberg of Amersfoort 
dan in Leusden Zuid bij het WC of bij de Hamershof. 
 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Dit is voor ons de enige optie, mocht de gemeente besluiten om de 
Hamersveldseweg af te sluiten zullen de bezoekers van ons 
restaurant een flink aantal kilometers moeten omrijden, met dit 
aantal extra kilometers kan men de overweging maken om naar 
Amersfoort te rijden en dit ons hoe dan ook vele duizenden euro’s 
per jaar zal gaan kosten. 
 

Dit is voor ons geen optie. 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

De Klankbordgroep bomen Leusden erkent dat de verkeerssituatie 
op de Hamersveldseweg zuid ingrijpen noodzakelijk maakt. Na 
afweging van alle factoren kiest de klankbordgroep er voor om de 
weg af te sluiten voor autoverkeer. 

De Klankbordgroep bomen Leusden erkent dat de verkeerssituatie 
op de Hamersveldseweg zuid ingrijpen noodzakelijk maakt. Na 
afweging van alle factoren kiest de klankbordgroep er voor om de 
weg af te sluiten voor autoverkeer. 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Deze route is voor mij één van de ontsluitingswegen van Leusden 
Centrum richting zuiden. 
Wel is de breedte van de weg met bomen aanleiding om het 
vrachtverkeer te weren en via de Ben Ponbaan te leiden. 
Daarom zou de keuze moeten zijn open voor personenautoverkeer. 
Mijn belang (en dat van alle bewoners van Leusden Zuid): 
Openhouden voorkomt sluipverkeer door Leusden Zuid. 
 

Afsluiting betekent, dat het autoverkeer een andere route moet 
kiezen, die in ieder geval langer is. 
Afsluiting betekent sluipverkeer door woonwijken, tenzij de 
automobilist via allerlei maatregelen gedwongen wordt om de route 
via de Groene Zoom te nemen. 
 
Mijn belang (en dat van alle bewoners van Leusden Zuid): Sluiting 
geeft meer sluipverkeer door Leusden Zuid. 
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Van Zomeren (Pon Logistics) Voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat 
richting A12. Door de weg op te houden en geschikt te maken voor 
vrachtverkeer, worden extra kilometers (= beter voor het milieu), tijd 
en zo kosten voorkomen. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier ook de kortste route 
blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
 

Geen voorkeursoptie 
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2. Sub-varianten: route autoverkeer 
Hamersveldseweg – Zuid blijft open voor autoverkeer 

 

a. De Ben Pon Baan wordt via de Grasdrogerijweg aangesloten op de Hamersveldseweg 
• In dat geval ontstaan er twee routes vanuit het zuiden richting het centrum van Leusden;  

1. Via Hamersveldseweg zuid – Hamersveldseweg noord  en  
2. Via de Hamersveldseweg-zuid – Grasdrogerijweg - Ben Pon Baan naar de Groene Zoom. 
 

b. De Ben Pon Baan wordt niet via de Grasdrogerijweg aangesloten op de route Hamersveldseweg  
• Vanuit het zuiden is het centrum van Leusden alleen bereikbaar via de route Hamerveldseweg-zuid - het noordelijk deel van de Hamersveldseweg. 

 
c. Er komt een knip in de Hamersveldseweg direct ten noorden van de Grasdrogerijweg, zodat er geen doorgaand verkeer over de Hamersveldseweg 

mogelijk is richting het centrum. 
Vanuit het zuiden is het centrum van Leusden alleen bereikbaar via de route  Hamersveldseweg-zuid – Grasdrogerijweg - Ben Pon Baan – Groene Zoom. 
 
d. de Hamerveldseweg-zuid wordt afgesloten voor alleen het vrachtverkeer. 
 
 
Extra ingebrachte varianten die beoordeeld zijn door de Denktank: 

e. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg verbonden met de Rijk van Loenenbaan (busbaan). Daarbij loopt deze nieuwe 
verbindingsweg ten zuiden van de Tabaksteeg. 

 
f. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg ten westen van de Hamersveldseweg – zuid, verbonden met de Leusbroekerweg.  

(zie voor een toelichting op deze variant het voorstel van de heer Klink zoals verwoord op pagina 44 van het concept overzichtsdocument versie 28 september) 
 

g. De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg over het oude tracé van de spoorlijn verbonden met de Leusbroekerweg. 
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Naast de extra ingebrachte varianten zijn er nog een extra aantal suggesties gedaan: 

1. In plaats van het fiets verkeer via het niet meer gebruikte spoortraject, het autoverkeer via de oude spoorbaan en de fietsers tussen de (bestaande) 
op de Hamersveldseweg zuid (dhr. Engels). 

2. Tijdens de spitsuren geen autoverkeer (dhr. Van den Hoven). 
3. Wellicht helpt het om net als bij kasteel Stoutenburg en op de Voskuilerweg tijdens de ochtendspits en de avondspits de weg 1 richtingsverkeer te 

maken en in ieder geval het vrachtverkeer te weren. Daarmee voorkom je in ieder geval dat het als sluiproute word gebruikt (dit zou dan ook door 
Leusden Zuid heen kunnen) (mevr. Wallet) 

4. Verder een ontsluiting erbij via de Arnhemseweg en de huidige busbaan voor de tabakssteeg en daarvandaan ook rechtstreekse verbinding naar het 
WC in Leusden Zuid (mevr. Wallet) 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. A.  Ben Pon Baan wordt via de Grasdrogerijweg aangesloten op de Hamersveldseweg 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Voorstander van deze variant omdat hierdoor vrachtverkeer van de Ambachtsweg, met name Modiform, niet meer over de 
Hamersveldseweg-zuid hoeft. Zo nodig kan de Hamersveldseweg- zuid in zuidelijke richting ook worden gesloten voor vrachtverkeer. 
 

Van Beek (Karwei)	   Welke variant is voor mij niet zo heel belangrijk. Belangrijkste is dat de consument/bezoekers de gehele Hamerveldseweg kunnen 
gebruiken om bij de Klokhoek te komen.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Optie 2 zou voor ons wel een optie kunnen zijn. Hierdoor sluiten we het pon spoor uit en hebben we 1 stoplicht minder. Tevens komen wij 
niet in een doodlopend stuk te zitten met mij bedrijf.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Deze variant zal het sluipverkeer via de Zuiderinslag verminderen, hetgeen in mijn belang is. 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Een deel van het verkeer zal via de grasdrogerijweg rijden. Hierdoor zal  de Hamersveldseweg in zijn geheel rustiger worden 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Het is van “direct belang” voor de kern Leusden-Zuid dat de Tabaksteeg/Ben Pon-Baan op de Hamersveldseweg wordt aangesloten (zie 
eerder): 
Voor een uitgebreide onderbouwing van het standpunt zie Bijlage 1. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

 

 

Deze optie heeft nadrukkelijk mijn voorkeur. 
Op deze wijze blijft de directe toegang tot de Zuidersingel open t.b.v. van alle bewoners in de wijk naast deze weg. 
De druk op de Ben Ponbaan wordt daardoor gereduceerd.  
Bewoners aan de rand Tabaksteeg-Ben Ponbaan hebben al veel last van de werkzaamheden op het Ponterrein (ondanks de schutting). 
Na ingebruikname van de nieuwe toegang tot het Ponterrein zal de totale aan- en afvoer van het Ponterrein verplaatst worden van 
Zuiderinslag naar de Ben Ponbaan hetgeen gepaard zal gaan met een ernstige toename van het verkeerslawaai vanaf 05.00 in de 
ochtend tot 22.00 uur in de avond. 
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Kerkhof  

- vervolg - 

Toename van het verkeer met nog eens ca. 5000 voertuigen is ongewenst. 
Op deze wijze wordt het overige verkeer verdeeld over Ben Ponbaan en de Zuiderinslag die door het wegvallen van de aan- en 
afvoerroute naar Pon veel rustiger wordt. 
 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Kan mits er geen verkeerstoename is. Is dit wel het geval dan deze aansluiting niet toepassen. 
 

Polak (Fietsersbond) Het toenemend gemotoriseerd verkeer op Hamersveldseweg noord zal negatief uitpakken op veiligheid fietsers in deze 30 km zone. In de 
huidige situatie worden fietsers gesneden door automobilisten die remmen voor de drempels. 
 

Scheffer (Stichting de Boom) Dit lijkt een slechte optie door de verwachte verkeersaanzuigende werking van de wijk Tabaksteeg in zuidelijke richting. De stroom verkeer 
die hierdoor ontstaat leidt tot ongewenste effecten op tal van locaties in Leusden en Leusbroek. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Conform bestaande plannen dus positief. Met eventuele fietspaden aan de andere kant van de bomen. Zodat deze niet hoeven te worden 
gekapt. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Voor mij hoeft dit niet te worden aangesloten op de Hamersveldseweg, de verkeersdruk neemt alleen maar toe en er zou ook een 
ontsluiting kunnen komen via de busbaan 
 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Lijkt mij een welkome aanvulling. 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Deze route heeft twee voordelen: 
- Het vrachtverkeer vanuit Ambachtsweg kan worden afgevoerd via de Grasdrogerijweg en Ben Ponbaan. 
- Auto’s vanuit Tabaksteeg kunnen hun wijk richting zuiden via de Grasdrogerijweg verlaten. Gevolg: minder sluipverkeer over 

Hekkerdreef en door Leusden Zuid. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Voorkeurs optie. Hierdoor ontstaat een korte verbinding vanaf het Pon terrein naar de A12. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon 
gaat richting A12. Door de weg op te houden en geschikt te maken voor vrachtverkeer, worden extra kilometers (= beter voor het milieu), 
tijd en zo kosten voorkomen 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. B.  Ben Pon Baan wordt niet via de Grasdrogerijweg aangesloten op de Hamersveldseweg 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Vanwege afwikkeling vrachtverkeer aansluiting WEL gewenst. 
 

Van Beek (Karwei)	   Welke variant is voor mij niet zo heel belangrijk. Belangrijkste is dat de consument/bezoekers de gehele Hamerveldseweg kunnen 
gebruiken om bij de Klokhoek te komen.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Niet sluiten voegt niets toe  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Deze variant zal de zware belasting van de Zuiderinslag ongewijzigd laten, dit omdat het noordelijk deel (voorbij de Karwei) zal worden 
gemeden ivm de verkeersdrempels. Deze variant is dus niet in mijn belang. 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Er zal niet veel veranderen de verkeersdruk blijft gelijk 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Zie eerder.  
- Het niet aansluiten van de Ben Pon Baan op de Grasdrogerijweg/Hamersveldseweg-Zuid, leidt tot behoud en verergering van extra 

sluipverkeer (van Tabaksteeg-bewoners) door de kern Leusden-Zuid naar de Dorpskerk-aansluiting op de Arnhemsweg en vice versa; 
En dus niet tot vermindering ervan. 

- Bewoners van het zuidelijk buitengebied van Leusden (Hamersveldsweg, Langesteeg, terrein Ambachtsweg, Leusbroekerweg, 
Voskuilerdijk etc) wordt de kans ontnomen op een directe (auto)verbinding met het voorzieningencomplex Tabaksteeg (Antares, 
scholen, medische plint, winkels, etc) en daarmee ook omzetderving van ondernemers. 

- De Hamersveldseweg wordt overbelast en kan het verkeer niet aan. 
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Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

- 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Zie variant 2. A. 
 

Polak (Fietsersbond) 

 

Hierdoor zal het gemotoriseerd verkeer op Hamersveldseweg noord waar geen fietspad mogelijk is nog meer toenemen dan onder a) 
hierboven. De veiligheid van fietsers binnen een 30 km zone staat dan onder een druk die niet acceptabel is. 
 
Los daarvan is de ontsluiting van de wijk Tabakssteeg dan niet toereikend met uitsluitend de toegang kop van Zuid.  
 

Scheffer (Stichting de Boom) 

 

Uitstekende optie in combinatie met een vrijliggend fietspad langs de Hamersveldseweg-zuid en bereikbaarheid zuidzijde ponterrein vanaf 
de Ben Pon baan.  
Vrachtverkeer kan over de Hamersveldseweg naar BTAmbachtsweg blijven rijden. Als dat niet wenselijk is, dan is de route Groenezoom-
Zuiderinslag-Hamersveldseweg beschikbaar.Het gaat alleen om vrachtverkeer voor de Ambachtsweg en op de totale verkeersdruk is dat 
verwaarloosbaar, nog daargelaten dat de geluidsdruk op Claverenblad afneemt als het Ponterrein aan de zuidzijde ontsloten kan worden. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Volgens mij een prima alternatief, bovendien blijft de bereikbaarheid van mijn bedrijf dan gehandhaafd zoals het nu is. 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Een extra ontsluiting zal de verkeersdruk op de Hamersveldseweg alleen maar doen afnemen. 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Nadelen van variant b: 
- Alle vrachtauto’s vanuit Ambachtsweg moeten over Hamersveldseweg Noord en Zuiderinslag of via Hamersveldseweg Zuid en 

Leusbroekerweg. 
- Auto’s vanuit Tabaksteeg blijven via Leusden Zuid rijden. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. Zie 2.a. 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. C.  knip in de Hamersveldseweg direct ten noorden van de Grasdrogerijweg. 
 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Voor LTO onbespreekbaar omdat de percelen landbouwgrond in het Langesteeggebied dan onbereikbaar worden vanaf de 
Leusbroekerweg. (zie ook argumentatie bij hoofdvariant B) 
 

Van Beek (Karwei)	   Totaal niet mijn voorkeur. De consument moet gebruik kunnen blijven maken van de gehele Hamerveldseweg.  

Van Beek (Network Team BV) Voegt voor ons niets toe en mijn argumenten blijven zoals onder de hoofdvarianten geformuleerd. 

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Ik sta neutraal tav deze variant (verwacht geen invloed op hoeveelheid verkeer Zuiderinslag) 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

De Hamersveldseweg tussen grasdrogerij en centrum zal beduidend rustiger worden. Dit zorgt voor een veiliger fiets verkeer. 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Zie eerder (argumentatie bij a.), een knip in de Hamersveldseweg tussen de Burg vd Postlaan en de Zuiderinslag lijkt het meest effectief 
om verkeer via de Ben Pon Baan te dirigeren en de Hamersveldsweg echt te ontlasten, evt met kleinere verkeersremmende maatregel 
tussen Paardenmaat-Ambachtsweg. De wegen “Burg vd Postlaan, Groene Zoom, Zuiderinslag en Ben Pon Baan” zijn alleen ingericht om 
doorgaand verkeer de faciliteren (en hinder voor fietsers & geluid aanwonenden etc), de Hamersveldseweg is dat niet. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Knip dient verlegd te worden zodat Zuiderinslag bereikbaar blijft 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Deze variant kan niet, omdat het agrarisch bestemmingsverkeer vanaf de bedrijven aan de Leusbroekerweg de gebruikte gronden aan de 
Hamersveldseweg moeten kunnen bereiken. 
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Polak (Fietsersbond) Voor fietsers acceptabel, mits zoals eerder aangegeven op het gedeelte Hamersveldseweg Zuid een geasfalteerd fietspad aanwezig is dat 
op een veilige manier aansluiting geeft op de Hamersveldseweg noord voorbij de aftakking met de Grasdrogerijweg. 
 

Scheffer (Stichting de Boom) Onacceptabele variant. De percelen landbouwgrond  
in het Langesteeggebied en de natuur van de Schoolsteegbosjes worden dan alleen  via een overlast veroorzakende omweg bereikbaar 
vanaf de Leusbroekerweg. (zie hoofdvariant B). 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal, conform plannen 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) de logica ontgaat mij volledig, wat een enorme omweg voor mensen uit het buitengebied en de bereikbaarheid van de Hamershof word er 
ook al niet beter op. Bovendien betekent een knip dat er van de andere kant ook geen verkeer meer rechtstreeks de kant van de 
Leusbroekerweg op kan, wat wederom omzetderving en slechtere bereikbaarheid van ons bedrijf veroorzaakt.  
 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Zie 2.B.. 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Als de Hamersveldseweg gezien wordt als ontsluitingsweg van Leusden Centrum richting zuiden, dan is het niet logisch om hier een knip 
in te leggen. 
 
Deze denktank gaat niet over de Hamersveldseweg Noord, maar ik wil hier toch een opmerking plaatsen. Op het eerste gedeelte liggen 
een paar stevige drempels, waardoor de automobilisten wel rustig rijden. Als in het volgende gedeelte tussen Zuiderinslag en 
Ambachtsweg ook nog twee (of drie?) van die drempels gelegd worden is de veiligheid voor fietsers op dat gedeelte beter gewaarborgd. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Dit ontlast de Hamersveldseweg maar door de weg open te houden worden minder (vracht)autokilometers gereden (= beter voor het 
milieu). 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier ook de kortste route (zonder obstakels) blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. D.  Hamerveldseweg-zuid wordt afgesloten voor alleen het vrachtverkeer  
 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Mits Grasdrogerijweg op Ben Pon Baan wordt aangesloten. Te overwegen valt alleen in zuidelijke richting vrachtverkeer te weren. 
 

Van Beek (Karwei)	   Geen vrachtverkeer is wat mij betreft prima! 

Van Beek (Network Team BV)	   Hier kunnen wij ons wel in vinden daar dit financieel mijn bedrijf minder raakt en we komen niet in een doodlopend stuk te zitten. 

	  Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Ik verwacht weinig invloed hiervan omdat ik vermoed dat het merendeel van het sluipverkeer personen vervoer is. 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Als de afsluiting alleen het deel van de Hamersveldseweg tussen Leusbroekerweg weg Grasdrogerij weg is dan zal de verkeers druk met 
name ook vrachtverkeer op de hamersveldseweg tussen grasdrogerijweg en centrum toenemen.  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

Dit zal overlast gaan geven voor de Langesteeg en aanpalende wegen 
 

Van den Hoven (LOF)	   Hamersveldseweg dient afgesloten te worden voor vrachtverkeer in het belang van de verkeersveiligheid. 

Klink (bewoner Maanweg)	   De hoofdstroom (4000/5000) is autoverkeer. Het afsluiten voor vrachtverkeer heeft te weinig impact. Hooguit als ‘tijdelijke noodmaatregel”, 
maar dat zorgt tegelijkertijd (zolang de Grasdrogerijweg nog niet op de Ben Pon-Baan is aangesloten) ervoor dat de overlast/hinder van 
vrachtverkeer op het traject tussen Paardenmaat en Ambachtsweg alleen toeneemt. 
Zodra de Grasdrogerijweg op de Ben Pon Baan is aangesloten, kan alle het vrachtverkeer van/naar de Ambachtsweg via die route en kan 
evt. het vrachtverkeer van de Hamersveldseweg-Zuid worden geweerd. Dat zal echter weinig soelaas bieden voor de problemen met het 
wegdek voor autos en fietsers op de Hamersveldseweg-Zuid. Plus het leidt tot extra vrachtverkeer op het toekomstige 50 km-stuk vd 
Arnhemseweg. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

In alle varianten vrachtverkeer NIET toestaan 
 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Deze variant is zeer wenselijk, omdat de Hekkesteeg niet geschikt is voor vrachtverkeer. Hiermee is het grootste deel van het probleem op 
deze weg al opgelost. 
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Polak (Fietsersbond) In deze variant blijft een fietspad noodzakelijk uit oogpunt van veiligheid. 
De in het eerste punt genoemde tegenargumenten blijven van kracht. 
 

Scheffer (Stichting de Boom) Acceptabel in combinatie met vrijliggend fietspad en vrije doorgang voor landbouwverkeer. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal, mits de Ben Pon baan wordt doorgetrokken. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Dit lijkt me in alle gevallen handig. Persoonlijk heb ik daar niet gelijk een belang bij maar voor de verkeersveiligheid beter 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Lijkt mij de beste optie, het grote aantal vrachtwagens over dit kleine straatje is niet van deze tijd. 
Onze kinderen mogen niet over de Hamersveldseweg fietsen ivm. de gevaarlijke situatie. 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

In mijn optiek moet je de Hamersveldseweg Zuid NIET openhouden voor vrachtauto’s. De weg met aan twee zijden bomen is daarvoor te 
smal. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route (zonder obstakels) blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. E.  De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg verbonden met de Rijk van 
Loenenbaan (busbaan). 
 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Geen grote bezwaren tegen deze variant, mits landbouwverkeer nog wel over de Hamersveldseweg-zuid mag. 
 

Van Beek (Karwei)	   - 

Van Beek (Network Team BV)	   - 

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Ik heb enigszins bezwaar tegen deze variant omdat ik bang ben dat dit extra sluipverkeer van/naar Amersfoort door Leusden zal 
aantrekken.  
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Om de verkeersdruk op de Hamersveldseweg ten noorden van de grasdrogerijweg niet te verhogen is het belangrijk om de aansluiting zo 
te creëren dat de meest logische route naar Leusden via de Ben Pon Laan loopt.  
 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   Bewoners van de Tabaksteeg zullen niet blij zijn met deze optie. Zowel de Ben Pon Baan wordt beduidend drukker als de Rijk van 
Loenenbaan. 
Voor het LOF blijft belangrijk dat de Hamersveldseweg in beide richtingen open blijft  

Klink (bewoner Maanweg)	   Samengevat levert deze variant meer nadelen dan voordelen op ten opzichte van een nieuwe autoweg aan westzijde van de 
Hamersveldseweg-Zuid. Alleen als die variant niet kan, dan komt deze variant wel nadrukkelijk in beeld als ‘second best’.  
Deze optie is een mogelijkheid, echter niet erg realistisch aangezien de onlogische routevorm en de extra negatieve effecten:  
1. De route onlogischer is voor verkeer richting Scherpenzeel (extra verkeer via Asschatterweg/Lapeerseweg/Langesteeg);  
2. de hoeveelheid extra asfalt net zoveel/zo niet meer is als een nieuwe weg naast de bestaande Hamersveldseweg-Zuid.  
3. De bewoners van de villas aan de Tabaksteeg hier niet blij mee zullen zijn/gaan procederen vanwege verdwijnen vrij uitzicht en 
geluidhinder etc;  
4. De busbaan-aansluiting op Arnhemsweg weg ook aangepast moet worden met een knooppunt (verkeerslicht of rotonde), dat zal de 
provincie niet snel willen;  
5. Er mogelijk toch extra sluipverkeer door kern Leusden-Zuid en via Langesteeg zal optreden bij deze onlogische routevorm. 
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Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Lijkt mij geen aantrekkelijk alternatief in vergelijking met het openhouden van de Hamerveldseweg voor alleen personenauto verkeer en 
een apart naast liggend fietspad 
 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

- 
 

Polak (Fietsersbond) Indien hierdoor de Hamersveldseweg zuid wordt afgesloten voor auto’s is dit een verbetering. Indien de Hamersveldseweg zuid open blijft, 
blijft een fietspad daar noodzakelijk en voegt deze oplossing gezien vanuit fietsersbelang weinig toe. 
Een bezwaar is dat er in het fietspad Tabakssteeg een nare oversteek met de nieuwe autoweg komt. 
 

Scheffer (Stichting de Boom) - 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal, mits de nieuwe verbinding niet ten laste gaat van de nabij gelegen huizen aan de Tabaksteeg. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) - 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

- 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Deze variant is voor de Klankbordgroep bomen Leusden aan de orde indien besloten wordt tot het kappen van een bomenrij langs de 
Hamersveldseweg zuid of het afsluiten van de Hamersveldseweg zuid. Indien besloten wordt tot het voorstel van de heer Klink waarbij de 
huidige weg tussen de bomen wordt ingericht als fietspad en de Ben Ponbaan aansluit op een nieuwe weg voor het autoverkeer westelijk 
van de huidige bomenrijen, kan de optie aansluiting op de Rijk van Loenenbaan vervallen. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Niet realistische optie. 
Omweg, duur en weerstand bewoners. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Goede optie. Weg wordt verplaatst voor auto en vrachtverkeer (milieu en hulpdiensten). Fietsers en auto’s worden gescheiden (veiligheid). 
Bomen blijven behouden (cultuur) 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. F.  De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg ten westen van de 
Hamersveldseweg – zuid, verbonden met de Leusbroekerweg.  
 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Kost veel te veel landbouwgrond, 3ha. De rest van het perceel wordt onbruikbaar, te smal. Voor de LTO is dit een zeer slechte variant. 
 

Van Beek (Karwei)	   - 

Van Beek (Network Team BV)	   - 

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Ik heb enigszins bezwaar tegen deze variant omdat ik bang ben dat dit extra sluipverkeer van/naar Amersfoort door Leusden zal 
aantrekken.  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

In deze optie is het van groot belang welke van de door de heer Klink geschetste varianten gekozen wordt: 
• Variant 1 is de beste optie 
• Als er een nieuwe autoweg aangelegd wordt dan zal de verkeersdruk op dit deel toenemen. Als aansluiting met de Ben Pon Baan 

gemaakt wordt volgens variant 1 zal de verkeersdruk op de Hamersvelsdseweg ten noorden van de Grasdrogerijweg minder 
toenemen dan wanneer de aansluiting via de oude overgang plaats zal vinden (variant 2) 

o Voor het verkeer is het bij variant 1 aannemelijker om de Ben Pon Baan verder te volgen 
o Bij Variant 2 is het voor het verkeer aantrekkelijk om de Hamersveldseweg verder te volgen tot Zuiderinslag of Centrum. Dit 

is immers ook de kortste route naar het centrum 
• Bij variant 2 zal Het deel vanaf het spoor tot de Grasdrogerijweg ook volledig geherstructureerd moeten worden omdat dit ook een 

smal deel is.  
 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   - 

Klink (bewoner Maanweg)	   Deze variant verdient veruit de voorkeur, gezien de vele voordelen voor bijna alle partijen (ondernemers, bewoners  en aspecten (lokale 
economie/ondernemers, bereikbaarheid, fietsveiligheid, ecologie, cultuurhistorie, recreatieve beleving, aanrijtijd hulpdiensten, etc). Een 
toelichting op de voor en nadelen wordt in de bijlage verwoord. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Acceptabel, mits nieuw aan te leggen weg de verbinding  naar het centrum via de noordelijke Hamersveldseweg mogelijk maakt. 
Mijn belang is dat de Ben Ponbaan niet gebruikt wordt als enige doorgangsweg naar de Groene Zoom. 
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Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

- 

Polak (Fietsersbond) Voor fietsers ontstaat zo een veiliger situatie op de Hamersveldseweg zuid en ook op - noord.  
Dat is met name het geval bij variant 1 zoals door de heer Klink geschetst. 
In het voorstel staat het fietspad getekend boven de kabels en leidingen. Dat is niet wenselijk want dan wordt het fietspad in de toekomst 
te vaak opengebroken voor onderhoud of bij problemen.  
Het fietspad moet geasfalteerd zijn.  
 

Scheffer (Stichting de Boom) - 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Ons inziens de beste optie van de opties 2 E, F, G. De Hamersveldseweg is strategisch te belangrijk als verbindingsweg Leusden-centrum 
naar Woudenberg (en verder) om af te sluiten voor auto’s en vrachtwagens. Door deze verbindingsweg aan te passen aan de nieuwe 
eisen van het verkeer kan Leusden structureel de (dreigende) verkeersproblemen hier oplossen.  
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) In relatie tot de varianten 2. E. En 2 G. is deze variant verreweg de beste oplossing. 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

- 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

De Klankbordgroep bomen Leusden kan zich vinden in deze variant 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Dit is in principe een goede oplossing, maar kost veel land. 
Alleen een fietspad buiten de bomenrij kost veel minder grond. 
 
Naar mijn mening is te gemakkelijk meegedeeld, dat de huidige weg niet geschikt is voor personenauto’s. Volgens de presentatie van Ben 
Wassink (tekening blz. 2 optie 3) is dit wel mogelijk. Ook kan nog een onderzoek naar de mogelijkheid om de bovenste wortels te 
verwijderen plaats vinden. 
 
In dat geval zal alle vrachtverkeer via de Ben Pon Baan afgevoerd moeten worden. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Goede optie. Weg blijft open voor auto en vrachtverkeer (milieu en hulpdiensten). Fietsers en auto’s worden gescheiden (veiligheid). 
Bomen blijven behouden (cultuur) 
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Naam / Organisatie Sub-variant route: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

2. G.  De Ben Pon Baan wordt via een nieuw aan te leggen autoweg over het oude tracé van de 
spoorlijn verbonden met de Leusbroekerweg. 
 
 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Trekt te veel verkeer het buitengebied in. Ook doorkruist de weg de ecologisch verbindingen die juist ten koste van landbouwgrond zijn 
gerealiseerd. Slechte variant. 
 

Van Beek (Karwei)	   - 

Van Beek (Network Team BV)	   - 

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Hamersveldse weg zuid blijft zoals die is (bomen), maar dan voor fietsers. 
Auto’s moeten iets verder omrijden, dit zal wellicht sluipverkeer van/naar Amersfoort wat meer ontmoedigen. 

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Over deze optie heb ik geen mening waarbij ik mij alleen kan voorstellen dat het deel van de Leusbroekerweg vanaf de Hamersveldseweg 
tot het spoor drukker wordt. Ik vraag mij af of dit deel van de Leusbroekerweg geschikt is voor een toename van het verkeer. 
 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   - 

Klink (bewoner Maanweg)	   Deze variant is niet haalbaar. De ecologische/landschappelijke en cultuurhistorische waarde van de spoorbaan laten geen autoweg hier 
toe. Tevens is het geen oplossing voor het verkeer van/naar Woudenberg, met als gevolg waarschijnlijk toch extra sluipverkeer door de 
kern Leusden-Zuid. Deze variant wordt daarmee afgewezen. 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Ik zie het voordeel niet om in plaats van de Grasdrogerijweg te gebruiken de spoorlijn te gebruiken. 
 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

- 
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Polak (Fietsersbond) Indien hierdoor de Hamersveldseweg zuid wordt afgesloten voor auto’s is dit een verbetering. Indien de Hamersveldseweg zuid open blijft, 
blijft een fietspad daar noodzakelijk en voegt deze oplossing gezien vanuit fietsersbelang weinig toe.  
Een veilige  oversteek van langzaam verkeer met de nieuwe weg verdient aandacht , (stoplichten) 
 

Scheffer (Stichting de Boom) - 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal tot positief. Zolang er geen extra verkeershinder voor de nabij wonende mensen wordt veroorzaakt is dit een goede optie. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) - 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

- 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

De Klankbordgroep bomen Leusden kan akkoord gaan met deze variant op voorwaarde dat het autoverkeer naar het zuiden plaatsvindt 
via de variant, ingediend door de heer Klink, waarbij de bomenrijen behouden blijven, het fietspad op de plaats komt te liggen van de 
huidige weg (tussen de bomen) en het autoverkeer wordt afgewikkeld via een nieuw aan te leggen weg, westelijk van de huidige 
bomenrijen. 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Geen goede optie. 
Dit geeft extra verkeersdruk op de Leusbroekerweg (gedeelte vanaf nieuwe aansluiting tot kruising met Hamersveldseweg zuid). 
 
Beter personenauto’s over de Hamersveldseweg zuid, fietsers langs oude spoortracé en alle vrachtverkeer via Ben Pon Baan. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Minder goede optie. Weg wordt verplaatst voor auto en vrachtverkeer maar de doorgaande route wordt iets langer (milieu en 
hulpdiensten). Fietsers en auto’s worden gescheiden (veiligheid). Bomen blijven behouden (cultuur). 
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3. Sub-varianten: inrichting van de Hamersveldseweg- zuid 
 
Hamersveldseweg – Zuid blijft open voor autoverkeer 
 
a. de Hamersveldseweg-zuid wordt verbreed tot 7 meter, waarbij één rij bomen moet worden gekapt. 

Sub-varianten die hierbij in beeld komen: 
• De bomenrij aan de oost of westzijde wordt gekapt 
• Er wordt al dan niet een nieuwe bomenrij aangeplant. 

 
b. de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt er een vrijliggend 

fietspad naast de bomenrij aangelegd. 
Sub-varianten die hierbij in beeld komen: 
• Het vrijliggende fietspad wordt aan de oostzijde of westzijde aangelegd. 

 
c. de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt het fietsverkeer 

via twee routes omgeleid: 
• via een nieuw aan te leggen fietspad over de oude Pon-lijn (tussen Leusbroekerweg en Hamersveldseweg) 
• en via de Tabaksteeg (het fietspad langs de Rijk van Loenen Baan) (busbaan). 

 
 
Extra ingebrachte suggesties: 

1. De Hamersveldse weg na de bocht richting Leusbroeker weg verbreden door links en rechts naast de bomen een weg te leggen en de huidige weg 
als fietspad in te richten (dhr. van Beek). 

2. De Hamersveldseweg tussen Leusbroekerweg en Burgemeester van de Postlaan afsluiten voor vrachtverkeer. Het vrachtverkeer  vanaf 
Ambachtsweg via de Grasdrogerijweg en de Ben Ponlaan  laten rijden. Om het ervoor te zorgen dat er niet meer autoverkeer gebruik gaat maken 
van de Hamersveldseweg tussen Grasdrogerij en het Centrum van Leusden dient dit deel minder aantrekkelijk gemaakt te worden. Wellicht de 
Hamersveldseweg tussen Klepelhoek en Zuiderinslag (ter hoogte van Hamersveldseweg 127) voor auto verkeer afsluiten (dhr. Herder) 

3. Variant fietspad plus leidingenstraat op huidige wegdeel én een nieuwe autoweg aan westzijde ernaast (dhr. Klink; zie ook separate toelichting en 
schets in bijlage 1). 

4. Fietspad aan de westzijde nabij de huidige spoorkruising de Ponlijn (noordelijke kant) op laten draaien. Daarmee wordt de zeer nauwe en 
onoverzichtelijke doorgang aan de noordzijde van de kruising helemaal fietsersvrij gemaakt zonder extra ruimtebeslag (dhr. Scheffer).  

5. Nieuw fietspad naast de weg en 1 richtingsverkeer. Verkeer naar Leusden toe vanuit Woudenberg. Ander verkeer wordt omgeleid (dhr. Verhoeven). 
6. Herinrichting weg infrastructuur naar verwijdering bomen. (verbreding) (dhr. Verhoeve 
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Naam / Organisatie Sub-variant inrichting: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

3. A.  de Hamersveldseweg-zuid wordt verbreed tot 7 meter, waarbij één rij bomen moet worden 
gekapt 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Kost onnodig veel geld en landbouwgrond, als er weer bomen worden geplant. Zonder nieuwe bomen landschappelijk ongewenst. 
 

Van Beek (Karwei)	   Welke variant is voor mij niet zo heel belangrijk. Belangrijkste is dat de consument/bezoekers de gehele Hamerveldseweg kunnen 
gebruiken om bij de klokhoek te komen.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Beide goed mee eens of kijk mijn suggestie voor een extra variant. Bomen laten staan en links en rechts naast de bomen door het weiland 
een weg aanleggen. Of 1 weg links of rechts naast de bomen en de huidige weg een richting maken.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Neutraal 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Door deze optie zal de Hamersveldseweg drukker worden en zullen er vanaf grasdrogerijweg en Centrum meer onveilige situaties 
ontstaan. 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   Aanleg fietspaden zoals bijvoorbeeld bij de Aschatterweg van Leusden naar Achterveld.	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Geen specifiek belang.  
Bij voorkeur geen kap bomenrij en herstel van een bomenrij aan beide zijden van de weg & fietspad. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Geen bomen kappen. 
 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Niet wenselijk, dit kost onnodig veel landbouwgrond. Zeker als er weer een nieuwe bomen worden aangeplant. Is voor ons 
onbespreekbaar. 
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Polak (Fietsersbond) 

 

- Het is geen duurzame oplossing omdat er regelmatig opnieuw geasfalteerd moet worden en het is een dure oplossing. 
- Omdat in ieder geval een rij bomen gekapt moet worden is het uit cultuurhistorisch oogpunt bezien geen goede oplossing. De 

herkenbaarheid van een klassieke vroeger ‘steeg’ zal verdwijnen.  
- Het is ook geen duurzame oplossing als het fietspad aan de kant van de bomen komt, omdat bomen tussen een weg en een fietspad 

weinig levensvatbaar zijn. 
 

Scheffer (Stichting de Boom) Landschappelijk onwenselijk situatie voor fietsers verbetert alleen bij vrijliggend fietspad. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Goed idee, duurzame oplossing. Behoud van bomen door nieuwe aanplant. Bestaande infrastructuur blijft intact, veiligheid wordt 
verhoogd. Voldoet aan de meeste belangen. 
Waarom is dit een subvariant en geen hoofdvariant.  
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Ook dit lijkt me prima wat mij betreft worden beide bomenrijen gekapt en zet je wat nieuwe bomen, betere bereikbaarheid en 
verkeersveiligheid. 
 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Behoud van het bomenlaantje is historisch gezien wenselijk. 
 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

De Klankbordgroep bomen Leusden hecht grote waarde aan het behoud van bomen. In de plaatselijke boomverordening is opgenomen: 
Een boom wordt niet gekapt tenzij er zwaar wegende factoren zijn die kap noodzakelijk maken. 
 
De bomen langs de Hamersveldseweg zuid zijn in een redelijk goede conditie. Het gaat om eiken die weliswaar hier en daar 
"aanrijschade" hebben maar deze schade leiden niet tot grote achterstand in een verdere ontwikkeling in groei. 
 
De Klankbordgroep bomen Leusden heeft al eerder vastgesteld dat de laanstructuur (wegen met aan beide zijden bomen langs de weg) 
op veel invalswegen is verdwenen. Wij noemen hierbij o.a. de provinciale weg naar Woudenberg, grote delen van de Asschatterweg en de 
Heiligenbergerweg. Wij achten de natuurwaarden van laanstructuren hoog. Op grond van deze afwegingen kiest de Klankbordgroep er 
voor de laanstructuur en de daarbij behorende bomen te behouden. De weg zou kunnen worden opgebroken en vervangen door een 
fietspad met een breedte van 3,5 meter. Dat is meer dan voldoende voor fietsverkeer en geeft meer ruimte aan de wortels van de bomen. 
 
Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

De Hamersveldseweg is een karakteristieke laan met aan weerszijden bomen. 
Het zou zonde zijn om dit te veranderen. 
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Van Zomeren (Pon Logistics) Jammer van de bomenrij en niet de optimale veiligheid door scheiding van fietsers en auto’s die je wel hebt ihgv een separaat fietspad. 
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Naam / Organisatie Sub-variant inrichting: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

3. B.  de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen 
toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt er een vrijliggend fietspad naast de bomenrij 
aangelegd. 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Vrij liggend fietspad ten westzijde naast de bomenrij heeft de voorkeur van LTO omdat dit het minste geld en landbouwgrond kost. 
Westzijde vanwege erf boerderij op de hoek Leusbroekerweg. Kabels laten liggen en fietspad aanleggen van prefab beton op 
puinfundering.  
 

Van Beek (Karwei)	   Welke variant is voor mij niet zo heel belangrijk. Belangrijkste is dat de consument/bezoekers de gehele Hamerveldseweg kunnen 
gebruiken om bij de klokhoek te komen.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Ook een prima oplossing waardoor de fietsen meer veiligheid krijgt op deze weg.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Neutraal 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Voor de fietsers zal het veiliger worden alleen voor het overige verkeer zal er niet veel veranderen. Het slechte wegdek en de breedte van 
de weg blijf gelijk.  
Voor het deel van de Hamersveldseweg tussen de grasdrogerij weg en centrum verandert niets. 
 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

Op zich geen bezwaar mits snelheidsbeperking en HANDHAVING 
 

Van den Hoven (LOF)	   Aanleg fietspaden zoals bijvoorbeeld bij de Aschatterweg van Leusden naar Achterveld.	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Geen specifiek belang. 
Behoud van de huidige bomenrij lijkt sympatiek, de vraag is of er voldoende ruimte/breedte is om het auto/vrachtverkeer zo af te handelen. 
Een extra bomenrij ter afscherming van het fietspad lijkt wenselijk, herstel van het bomenlaan-karakter voor de fietser/wandelaar. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

 

Voorkeur voor deze oplossing maar uit kostenoverwegingen zou optie C. een goed alternatief zijn. 
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Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Is mogelijk, alleen aan de westzijde. Aan de oostzijde kan zo`n fietspad niet op het erf van de boerderij op de hoek met de 
Leusbroekerweg worden aangelegd. 
Fietspad op de kabelstrook met klinkers om indien bij de kabels te kunnen. Dit maakt het niet duurder dan noodzakelijk. Niet breder dan 
noodzakelijk om landbouwgrond te sparen	  

Polak (Fietsersbond) 

 

Deze variant lijkt op het eerste gezicht voor fietsers weinig nadelen te hebben omdat er een fietspad komt. Maar als het fietspad een 
fietspad met klinkers wordt is het een slechte oplossing.  
Een fietspad naast bomen en boven leidingen met klinkers is niet acceptabel omdat het binnen afzienbare tijd in slechte staat zal zijn.  
 
Alleen met een veilig geasfalteerd fietspad zou deze variant wellicht acceptabel zijn maar dan moet wel iets gedaan worden tegen het te 
verwachten toenemend gemotoriseerd verkeer op Hamersveldseweg noord door een knip.  
 
Het fietspad zou aan de oostzijde moeten komen vanwege de aanwezigheid van kabels aan de westkant. Desnoods wordt 
Hamersveldseweg ter hoogte van aansluiting met Leusbroekerweg in westelijke richting verschoven zodat ruimte ontstaat voor fietspad 
langs de boerderij.  
 
Het is geen duurzame oplossing omdat er regelmatig opnieuw geasfalteerd moet worden en het is een dure oplossing. (argumenten 
duurzaamheid bij eerste punt toegelicht). 
 

Scheffer (Stichting de Boom) Vrij liggend fietspad ten westzijde naast de bomenrij heeft de voorkeur van De Boom.  Westzijde vanwege erf boerderij aan de oostzijde 
hoek Leusbroekerweg/Hamersveldseweg. Pachters aan weerszijden van de Hamersveldseweg geven (onder voorbehoud) aan dat dit 
acceptabel is. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Prima variant, nog optimaler. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Dat fietspad lijkt me ook oké, maar het verbreden van de weg met daarnaast een fietspad zou ook prima zijn. Voor de verkeersveiligheid 
van de fietsers. 
 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Prima oplossing. 
	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

 

De Klankbordgroep bomen Leusden hecht grote waarde aan het behoud van bomen. In de plaatselijke boomverordening is opgenomen: 
Een boom wordt niet gekapt tenzij er zwaar wegende factoren zijn die kap noodzakelijk maken. 
 
De bomen langs de Hamersveldseweg zuid zijn in een redelijk goede conditie. Het gaat om eiken die weliswaar hier en daar 
"aanrijschade" hebben maar deze schade leiden niet tot grote achterstand in een verdere ontwikkeling in groei. 
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De Wilde  

- vervolg - 

 
De Klankbordgroep bomen Leusden heeft al eerder vastgesteld dat de laanstructuur (wegen met aan beide zijden bomen langs de weg) 
op veel invalswegen is verdwenen. Wij noemen hierbij o.a. de provinciale weg naar Woudenberg, grote delen van de Asschatterweg en de 
Heiligenbergerweg. Wij achten de natuurwaarden van laanstructuren hoog. Op grond van deze afwegingen kiest de Klankbordgroep er 
voor de laanstructuur en de daarbij behorende bomen te behouden. De weg zou kunnen worden opgebroken en vervangen door een 
fietspad met een breedte van 3,5 meter. Dat is meer dan voldoende voor fietsverkeer en geeft meer ruimte aan de wortels van de bomen. 
 
Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Dit is een goede optie, maar er zal grond gekocht moeten worden. 
	  

Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route (zonder obstakels) blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Sub-variant inrichting: Hamersveldseweg-zuid open voor autoverkeer 

3. C.  de Hamersveldseweg-zuid behoudt het huidige profiel met de huidige bomenrij en is alleen 
toegankelijk voor autoverkeer. Daarbij wordt het fietsverkeer via twee routes omgeleid. 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Kost wel minste landbouwgrond, dat is positief. Echter onrealistisch om fietsers om te laten rijden, geen duurzame oplossing. 
 

Van Beek (Karwei)	   Welke variant is voor mij niet zo heel belangrijk. Belangrijkste is dat de consument/bezoekers de gehele Hamerveldseweg kunnen 
gebruiken om bij de klokhoek te komen.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Ook een prima oplossing waardoor de fietsen meer veiligheid krijgt op deze weg.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Fietsers moeten wel behoorlijk omrijden (als ik het tracé goed voor ogen heb) 
 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Zie 3.B. 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Het fietspad langs de Rijk van Loenen-baan is niet te beschouwen als een vervanging van het Hamersveldseweg-Zuid-fietspad. Het zal vrij 
moeilijk of ondoenlijk zijn om fietsers van de Hamersveldsweg-Zuid te weren, het is onderdeel van het regionale fietsroute/knooppunten-
netwerk en mensen willen er fietsen, zijn gewend geraakt er te fietsen. Afsluiting voor fietsverkeer is niet acceptabel vanuit de kern 
Leusden-Zuid (zie argumenten in het begin bij B.) 
 
Een nieuw alternatief fietspad over de Oude Ponlijn is sympathiek en als extra ook gewenst (gezien behoefte aan meer fietsroutes), maar 
het verdient toch de voorkeur óók een fietspad langs de autoverbinding Hamersveldseweg-Zuid aan te leggen. Iemand die de 
Hamersveldseweg vanuit noordelijke richting naar het zuiden komt af fietsen, zal niet snel via de route 
Tabaksteegfietspad/bestemmingsverkeerweg- Rijk van Loenen-Baan-fietspad naar de Mof fietsen. Is een ongelukkige knik in de route. 
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Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Uit kostenoverwegingen zou optie C. een goed alternatief zijn. 

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Het grote voordeel van deze variant is dat het geen landbouwgrond kost en ben daarom hier voorstander van. 

Polak (Fietsersbond) 

 

Beide routes vormen nogal een omweg in een doorgaande route. 
Voor fietsers zijn omwegen bezwaarlijker dan voor automobilisten.  
Het is daarom geen goede oplossing. Deze oplossing botst ook met de doelstelling het bevorderen van fietsverkeerd en terugdringen van 
autoverkeer.  
Bovendien wordt het verkeer op Hamesveldseweg N te druk (is hierboven al toegelicht)	  

Scheffer (Stichting de Boom) Is vreselijk onhandig en ver “om” voor fietsers. Groot risico dat die zich alsnog op de Hamersveldseweg begeven. Hoe houd je dat eigenlijk 
tegen? 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Perfecte variant waar de bewonerscommissie kan steunen. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Vind ik ook nog een redelijk alternatief 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Word een pittig stukje omfietsen en zal de groene linie die Leusden verbind doen schaden. 
	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

-‐	  

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Deze variant lijkt op bovenstaande, maar heeft als voordelen: 
- Een fietspad langs de oude Ponlijn ligt er al in ruwe vorm. Voor het fietsverkeer, dat in hoge mate toeristisch van aard is, is dit een 

prachtig alternatief. 
- Het dubbele fietspad langs de busbaan ligt er al. 

 
Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 

extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route (zonder obstakels) blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
Fietsers worden door de langere route (berekenen?) gedwongen een omweg te maken. 
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4. Varianten bij afsluiten Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer  
 
 
a. er worden geen maatregelen genomen; het verkeer zal zelf zijn weg wel vinden. 
 
b. er wordt een knip aangebracht bij de toegang tot Leusden-zuid ter hoogte van de Prinses Margrietlaan/Dorpskerk zodat er geen verkeer 

vanaf de Arnhemseweg door Leusden-zuid kan rijden. 
 
c. Er worden verkeerscirculatiemaatregelen genomen in Leusden-zuid om doorgaand verkeer (sluipverkeer) te ontmoedigen.  
 
d. De ‘oude’ Maanweg wordt opnieuw aangesloten op de Arnhemseweg. 
 
e. De Rijk van Loenenbaan (busbaan) wordt (ook) opengesteld voor autoverkeer. 
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Naam / Organisatie Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

4.A. Er worden geen aanvullende maatregelen genomen 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Onbespreekbaar (zie hoofdargumentatie) 

Van Beek (Karwei)	   Zou een zeer domme beslissingen zijn, wat ik mij niet kan indenken dat deze keus gemaakt zal worden.  
 

Van Beek (Network Team BV)	   Geen goed idee, de gemeente moet dit organiseren en niet op zijn beloop laten.  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Voor mij geen belang 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Het verkeer vind wel een route. Wel zal er meer sluipverkeer ontstaan wellicht over  de Langesteeg. Deze is wel verboden voor 
autoverkeer maar hier rijdt nog altijd veel verkeer 

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Zie eerder commentaar bij A, dit alternatief (afsluiten voor autoverkeer) is niet acceptabel, gezien de negatieve impact op de Maanweg, 
Leusden-Zuid, Tabaksteeg en Arnhemseweg en de andere genoemde effecten. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat)	  

Neen, maatregelen blijven noodzakelijk. 
	  

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg)	  

Geen belang. 
	  

Polak (Fietsersbond) 

	  

Als verkeerd door Leusden Zuid naar Leusden Centrum gaat ontstaat onveilige situatie bij fietspad Roo de Aldewereltlaan met kruisend 
verkeer bij de aan te leggen brug kop van Zuid. Het fietsverkeer is hier in de voorrang maar de situatie bij de brug is niet bijzonder 
overzichtelijk , ook niet na aanpassing van de weg. 
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Scheffer (Stichting de Boom) 

 

Scheffer 

- vervolg - 

Onbespreekbaar. Het wordt dan wel heel interesant om een “landbouwontsluitingsweg” (tolweg) parallel aan het “fietspad” aan te leggen 
voor landbouwverkeer, eigen materieel en geïnteresseerde particulieren. 
 
Ook indien de kern van Leusden-Zuid toegankelijk blijft voor sluipverkeer,  zal er een toename van het verkeer over de (nieuwe) Groene 
Zoom zijn. Dit is zeer onwenselijk omdat daar nu juist nieuwe natuur is/wordt aangelegd als langs de Heiligenbergerbeek. De drukte, 
uitstoot en onrust van deze verkeerstoename zal een zeer negatieve invloed hebben op de aanwezige waarden en ontwikkelingspotenties 
van de ecologische verbindingszone langs de Heiligenbergerbeek.  
De Groene Zoom en het omliggende wegennetwerk (o.a. de spoorwegovergang) lijken overigens ook niet gedimensioneerd op deze 
verkeerstoename.   
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Uitstekend, bewoners commissie kan zich hier in vinden. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette)	   Voor mij is het afsluiten voor autoverkeer geen optie 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”)	  

Al deze opties verdienen niet onze voorkeur, motivatie zie hierboven	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen)	  

-‐	  

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid)	  

Het verkeer zal altijd de kortste route zoeken met als gevolg veel sluipverkeer door Leusden Zuid met smalle woonstraten. 
	  

Van Zomeren (Pon Logistics)	   Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

4.B.  Er wordt een knip aangebracht bij de toegang tot Leusden-zuid 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Onbespreekbaar (zie hoofdargumentatie) 

Van Beek (Karwei)	   Zou een zeer domme beslissingen zijn, wat ik mij niet kan indenken dat deze keus gemaakt zal worden. 

Van Beek (Network Team BV)	   Geen goede oplossing	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Het lijkt mij inderdaad de bedoeling het verkeer ver de Arnhemseweg te leiden	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Geen Mening en kan niet inschatten wat dit voor een gevolgen heeft 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Dit lijkt een weinig serieuze optie. De bewoners van Leusden-Zuid moeten toch ook hun eigen wijk eenvoudig in- en uit kunnen rijden, als 
ze naar Woudenberg, Scherpenzeel, A12 of Amersfoort willen rijden? Slechts 2 in/uitgangen voor de gehele kern Leusden-Zuid is een te 
beperkende maatregel. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat)	  

Volstrekt acceptabel 
	  

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg)	  

Via deze route brengen we onze kinderen als er niet met de fiets wordt gegaan met de auto naar school dus voor ons onwenselijk.	  

Polak (Fietsersbond) Prima 

Scheffer (Stichting de Boom) Ervan uitgaande dat de kern van Leusden-Zuid ontoegankelijk wordt gemaakt voor sluipverkeer,  er een enorme toename van het verkeer 
over de (nieuwe) Groene Zoom zijn. Dit is zeer onwenselijk omdat daar nu juist nieuwe natuur is/wordt aangelegd als langs de 
Heiligenbergerbeek. De drukte, uitstoot en onrust van deze verkeerstoename zal een zeer negatieve invloed hebben op de aanwezige 
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Scheffer 

- vervolg -  

waarden en ontwikkelingspotenties van de ecologische verbindingszone langs de Heiligenbergerbeek.  
De Groene Zoom en het omliggende wegennetwerk (o.a. de spoorwegovergang) lijken overigens ook niet gedimensioneerd op deze 
verkeerstoename.   
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal, wij verwachten dat dit niet gaat gebeuren. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette)	   Belachelijk plan, Leusden Zuid is dan alleen nog te bereiken door eest bijna naar de snelweg te rijden.	  

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”)	  

Al deze opties verdienen niet onze voorkeur, motivatie zie hierboven	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen)	  

-‐	  

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid)	  

Afsluiten van de toegang bij de dorpskerk maakt het voor bewoners van Leusden Zuid onmogelijk om hun wijk daar te verlaten. 
Alle verkeer moet de wijk via de Groene zoom verlaten m.a.w. veel onnodig verkeer door de wijk en een grote omweg richting zuiden. 

Van Zomeren (Pon Logistics)	   Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

4.C.  Er worden verkeerscirculatiemaatregelen genomen in Leusden-zuid om doorgaand verkeer 
(sluipverkeer) te ontmoedigen 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Onbespreekbaar (zie hoofdargumentatie) 

Van Beek (Karwei)	   Totaal geen voorkeur. 
 

Van Beek (Network Team BV)	   Zou een goede oplossing voor ons kunnen zijn maar dan moeten de mensen die bij ons werken wel kunnen aantonen dat ze daar mogen 
rijden en niet bekeurd worden. Soort vignet uitdelen.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Ja, houd het verkeer op de Arnhemseweg 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Geen Mening en kan niet inschatten wat dit voor een gevolgen heeft 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg) Dit lijkt een weinig serieuze optie. De druk van sluipverkeer door Leusden-Zuid blijft groot, terwijl het een 30 km-woonwijk is. De 
maatregelen liggen ook forse beperkingen op aan de bewoners van Leusden-Zuid zelf. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat) 

Volstrekt acceptabel	  

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg) 

Zie 4.B.	  

Polak (Fietsersbond) Lijkt noodzakelijk 
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Scheffer (Stichting de Boom)	   Ervan uitgaande dat de kern van Leusden-Zuid ontoegankelijk wordt gemaakt voor sluipverkeer,  er een enorme toename van het verkeer 
over de (nieuwe) Groene Zoom zijn. Dit is zeer onwenselijk omdat daar nu juist nieuwe natuur is/wordt aangelegd als langs de 
Heiligenbergerbeek. De drukte, uitstoot en onrust van deze verkeerstoename zal een zeer negatieve invloed hebben op de aanwezige 
waarden en ontwikkelingspotenties van de ecologische verbindingszone langs de Heiligenbergerbeek.  
De Groene Zoom en het omliggende wegennetwerk (o.a. de spoorwegovergang) lijken overigens ook niet gedimensioneerd op deze 
verkeerstoename.   
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Welk sluipverkeer? Is hier onderzoek naar gedaan? 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette)	   -‐	  

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”)	  

Al deze opties verdienen niet onze voorkeur, motivatie zie hierboven	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen)	  

-‐	  

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid)	  

Het verkeer binnen Leusden zuid wordt moeilijker. 
Bereikbaarheid Maximaplein wordt minder. 
	  

Van Zomeren (Pon Logistics)	   Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

4.D.  De ‘oude’ Maanweg wordt opnieuw aangesloten op de Arnhemseweg 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Onbespreekbaar (zie hoofdargumentatie 

Van Beek (Karwei)	   Niet doen. 
 

Van Beek (Network Team BV)	   Lost voor ons niet op.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Goed idee, per slot van rekening zit er aan het einde een rotonde waarvan het nut mij anders totaal onduidelijk is. 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Geen mening en kan niet inschatten wat dit voor een gevolgen heeft 
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg)	   Dit lijkt een weinig serieuze optie. En gaat tegen alle afspraken met provincie en bewoners van de Maanweg in, zoals besproken bij de 
aanleg van de Tabaksteeg en verlegde Maanweg. Het probleem wordt hiermee enkel van de Hamersveldseweg naar de 
Maanweg/Arnhemsweg-bewoners verplaatst. 
 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat)	  

Lijkt overbodig met de Groene Zoom 500 meter verderop 
	  

Van Loenen (bewoner 
Hekkesteeg)	  

De aansluiting met de oude Maanweg is voor ons niet van belang	  

Polak (Fietsersbond) 

 

Deze variant levert voor auto's nauwelijks voordeel op t.o.v. Groene Zoom, maar geeft wel verkeersdruk binnen de bebouwde kom, wat 
voor langzaam verkeer onnodige overlast geeft. Het doorgaand fietsverkeer vanuit richting Woudenberg naar Amersfoort (en vice 
versa) krijgt dan te maken met nog een ongewenst stoplicht. 
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Scheffer (Stichting de Boom) Uitstekend alternatief Indien de verlengde Groene Zoom en de brug over de Heiligenbergerbeek worden verwijderd. Achteraf blijkt die 
schandelijke ingreep in het ongerepte beekdal toch niet nodig te zijn geweest! 
 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Neutraal 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette)	   Het zal wel aan mij liggen maar het word steeds gekker hier, eerst moet het zus, dan moet het zo en dan draaien we het weer terug, 
volgens mij heeft de gemeente geld te veel. 
	  

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”)	  

Al deze opties verdienen niet onze voorkeur, motivatie zie hierboven	  

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen)	  

-‐	  

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid)	  

Niet realistische oplossing.  
Provincie heeft sluiting geëist van één aansluiting bij opening Groene zoom. 
Ook naar de bewoners van de Maanweg is dit moeilijk te verkopen. 

Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Naam / Organisatie Varianten bij afsluiting Hamersveldseweg-zuid voor autoverkeer 

4.E.  De Rijk van Loenenbaan (busbaan) wordt (ook) opengesteld voor autoverkeer 

Van Apeldoorn (GLTO)	   Onbespreekbaar (zie hoofdargumentatie 

Van Beek (Karwei)	   Niet doen, de normale weg moet gewoon open blijven!! 
 

Van Beek (Network Team BV)	   Lost voor ons niet op.	  

Engels (bewoner Claverblad 
Wildenburg)	  

Kan dit worden beperkt tot bestemmingsverkeer Leusden Zuid? (Ik heb hier overigens geen belang bij voor zover ik het overzie) 
	  

Herder (bewoner 
Hamersveldseweg)	  

Dit zal veel sluipverkeer opleveren door leusden Zuid.  
	  

Van der Hoek (bewoners 
Langesteeg) 

- 

Van den Hoven (LOF)	   -‐	  

Klink (bewoner Maanweg) Dit lijkt een weinig serieuze optie. Zie eerdere argumentatie. Tabaksteeg is een 30 km-wijk en geen doorgangsroute. 

Kerkhof (bewoner Willem 
Vrijhoefstraat)	  

De verkeerstoename voor de Tabaksteeg is te belastend voor:  
1. De Hekkendreef 
2. De Anna Aleidalaan   

 
Van Loenen (bewoner 
Hekkersteeg) 

Zeer wenselijk. Nu al een prachtige verbinding met de fiets naar school, dan ook met de auto. DOEN!! 
 

Polak (Fietsersbond) De infrastructuur van wijk Tabakssteeg is absoluut niet berekend op doorgaand verkeer. Het vormt een onverantwoorde bedreiging van de 
veiligheid van fietsers in het algemeen en van fietsende en lopende scholieren ter hoogte van Maximaplein. 
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Scheffer (Stichting de Boom) Indifferent, maar het lijkt allesbehalve plezierig voor de bewoners van de wijk Tabaksteeg. 
 

Verhoeven 
(Bewonerscommissie 
Tabaksteeg/Leusden-zuid) 

Volstrekt onbespreekbaar. In strijd met alle gemaakte afspraken, bestemmingsplannen en toekomst visie. Biedt geen enkele toegevoegde 
waarde voor doorstroom.  Economisch niet uitvoerbaar in verband met vele planschades Jan Wagenlaar, Hekkedreef en Anna Aleidalaan. 
 

Wallet (Theehuis Mon-chouette) Lijkt me prima idee 

Van der Weide (restaurant “de 
Mof”) 

Al deze opties verdienen niet onze voorkeur, motivatie zie hierboven 

De Wilde (Klankbordgroep 
Bomen) 

Indien om moverende redenen er voor gekozen moet worden autoverkeer toch toe te laten dan kiest de Klankbordgroep bomen Leusden 
voor de volgende optie: Openstellen van de busbaan voor alle verkeer met aanpassing van de aansluiting op de Arnhemseweg, de Ben 
Ponbaan niet aansluiten op de Hamersveldseweg, vrachtverkeer op de Hamersveldseweg zuid te verbieden, een fietspad aanleggen aan 
de westelijke kant van de bomenrij. 
 

Van Woerdekom (Bewoner 
Leusden-Zuid) 

Veel sluipverkeer over de Anna Aleidalaan en Jan Wagenaarlaan. 
Dit is m.i. alleen een optie als er een rechtstreekse verbinding komt met de Ben Ponbaan ter hoogte van de Grasdrogerijweg. 
 

Van Zomeren (Pon Logistics) Geen voorkeursoptie. 16% van het vrachtverkeer van en naar Pon gaat richting A12. Door de weg af te sluiten voor vrachtverkeer worden 
extra kilometers (= slechter voor het milieu), tijd en zo kosten gemaakt. 
 
Hulpdiensten kunnen daarnaast op die manier niet langer de kortste route blijven nemen richting Leusbroekerweg. 
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Algemene opmerkingen inzake visie en alternatieven 
Dhr. Van Apeldoorn (LTO Liniedijk): 
Houd het eenvoudig en toegankelijk; goed voor economie en milieu en het voorkomt sluipverkeer in het buitengebied. 
 
 
Dhr. Herder (Bewoner Hamersveldseweg): 
Als de Hamersveldseweg volledig openblijft voor autoverkeer zullen de onveilige situaties blijven bestaan. Meer veiligheid is volgens mij alleen te bereiken 
door een andere inrichting van de weg. De verkeersdruk verlagen heeft volgens mij niet het gewenste effect omdat er dan harder gereden wordt wat weer 
onveilige situaties met zich meebrengt. 
Mogelijke optie: 
De Hamersveldseweg afsluiten voor vrachtverkeer en de Hamersveldseweg ’s-Ochtends en ’s-Middags afsluiten voor al het verkeer. Eventueel met de 
maatregel om het deel Hamersveldseweg tussen grasdrogerij en Centrum minder aantrekkelijk te maken. (Hamersveldseweg tussen klepelhoek en 
zuiderinslag (ter hoogte van Hamersveldweweg 127) voor auto verkeer afsluiten.) 
 
Bij elke variant zal de verkeerdruk en veiligheid op het deel Hamersveldseweg ten noorden van de Grasdrogerijweg goed meegenomen moeten worden in de 
planvorming. De route vanaf de grasdrogerij weg tot het Centrum van Leusden is de kortste en daarmee de meest voor de hand liggende route. Door de 
verbetering van Hamersveldseweg zuid zal dit een steeds aantrekkelijker route worden om Leusden in te komen vanaf de A12. De route van de Ben Pon 
baan is daarna de meest voor de hand liggende route. Op deze route komt men echter meerdere verkeerslichten tegen. 
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Dhr. Klink (Bewoner Maanweg): 
Vragen ten aanzien van verkeersintensiteit/modelering zoals gepresenteerd: 
- Voor welk referentiejaar zijn de verkeersmodel-berekeningen uitgevoerd (huidig jaar of de nabije toekomst/2025?); 
- Is er voor de doorstroming van de Arnhemseweg bij de verkeersmodel-berekeningen uitgegaan van de huidige weginrichting/70 km, of de geplande 

nieuwe weginrichting met extra rotonde en 50 km en verkeersremmende beperkingen? Dit heeft ook effect op het verkeersmodel. 
- Wat zijn de huidige intensiteiten op de wegen in hoofdwegen Leusden-Zuid, hoofwegen Tabaksteeg en buitengebied-wegen (Laapeerseweg, 

Langesteeg, Voskuilerdijk, Leusbroekerweg-oost, Leusbroekerweg-west) en Bon Pon-Baan, vakken Hamersveldseweg en Zuiderinslag, vakken 
Arnhemseweg; 

- Wat is de Procentuele toe/afname per genoemdwegvak (nu staan er vooral absolute toe/afnames) 
- Wat is de nieuwe intensiteit per genoemd wegvak (nu staat er vooral absolute toe/afnames) 
Vragen ten aanzien van gehanteerde visie gemeente en te hanteren criteria: 
- Wil de gemeente voor een snelle goedkope of voor een duurzame lange termijn-oplossing gaan van de verkeersstructuur van Leusden? 
- Welke criteria wil de gemeente straks meewegen en in beeld brengen?, Ook de “effecten voor de aanwonenden/ondernemers van de Leusbroekerweg 

cs”, en de “bereikbaarheid/toegankelijkheid en ontsluiting van het zuidelijk buitengebied met Leusden-Centrum en Tabaksteeg” of met name de kosten 
van de alternatieven en verkeerskundige intensiteiten? 

 
 
Dhr. Klinkers (provincie Utrecht) 
De provincie Utrecht is bezig met de reconstructie van de N226 Bebouwde Kom om de verkeersveiligheid en leefbaarheid te verbeteren op dit traject. Een 
afsluiting van de Hamerveldseweg zorgt voor meer verkeer door de bebouwde kom van Leusden, over de provinciale weg naar de Groene Zoom en vice 
versa. Vanuit de leefbaarheid en verkeersveiligheid is dit niet gewenst en zodoende gaat onze voorkeur ook uit naar de variant open houden van de 
Hamerveldseweg voor al het verkeer. 
  
Ook mogelijke oplossingen die gebruik maken van de busbaan hebben niet onze voorkeur, maar indien kan worden aangetoond dat het busverkeer geen 
vertraging oploopt zijn wellicht oplossingen bespreekbaar. 
 
 
Dhr. Polak (Fietsersbond): 
De gemeente Leusden heeft als doelstelling oa het bevorderen van fietsverkeer. 
Daarin kan nu een concrete stap gezet worden door op de Hamersveldseweg zuid een veilige, snelle, door de bomen fraaie fietsroute aan te leggen waarvan 
ook een e-bike goed gebruik kunnen maken. Dit kan fietsend woonwerk-verkeer bevorderen. 
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Eenrichting verkeer op Hamersveldseweg zuid is geen oplossing omdat de veiligheid van de fietsers gevaar loopt met nog steeds veel autoverkeer op een 
smalle, slechte weg zeker als dat verkeer vanwege eenrichting sneller gaat rijden  
 
 
Dhr. Verhoeven (bewonerscommissie Tabaksteeg/ en Leusden zuid) 
Graag willen wij nog toevoegen dat wij de keus betreuren van de gemeente om tot op heden in de omwonende gebieden geen informatie te delen en open 
inspraak te organiseren. Met name de Tabaksteeg en Leusden Zuid is hierbij voor ons uiteraard van belang. 
 
Zolang het advies van de denktank wordt opgevolgd (de Hamersveldseweg-Zuid blijft open en moet worden aangepast aan de huidige en toekomstige eisen 
van het verkeer), zal de gekozen procesgang naar alle waarschijnlijkheid niet tot onrust leiden. Als de wethouder overweegt om af te wijken van dit advies en 
het verkeer toch via de Tabaksteeg / Leusden-zuid wil gaan laten lopen (bv. door de busbaan open te stellen), dan dient de gemeente alsnog de betrokken 
bewoners bij het besluit te betrekken en alternatieven te onderzoeken. Doet de gemeente dit niet, dan voorzien wij grote onrust en aanzienlijke (plan)-
schadeclaims. 
 
Uiteraard ben ik van harte bereid om in elk vervolgtraject afvaardiging vanuit onze buurtcommissie te organiseren. 
 
 
 
Dhr. Van Zomeren (PON Logistics): 
Leg een fietspad aan ipv de huidige weg en laat de bomen staan.  
Leg een weg aan (geschikt voor auto- en vrachtverkeer) aan de westzijde van de bomenrij. 
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Bijlage 1 
Aanvullende toelichting de heer Klink (bewoner Maanweg) 
 
 
A. De route Hamersveldseweg Zuid – Leusbroekerweg blijft open voor autoverkeer. 
 

1. De kern Leusden heeft maar een zeer beperkt aantal (6) uitvalswegen voor autoverkeer: 
• de Heiligerbergerweg (West, richting Centrum Amersfoort) 
• de Randweg (West, naar de A28) 
• de Horsterweg (Noord, richting Stoutenburg) 
• de Asschatterweg (Oost, richting Achterveld, Barneveld. Scherpenzeel) 
• < Langesteeg (in principe alleen bestemmingsverkeer)> 
• de Hamersveldseweg (richting Woudenberg/Scherpenzeel) 
• de Groene Zoom-Arnhemseweg (richting A28/Amersfoort en richting Woudenberg) 

Het afsluiten van de Hamersveldseweg-Zuid voor autoverkeer leidt tot een verdere beperking van het beperkte aantal uitvalswegen. Dit 
is niet wenselijk. Onderstaand een aantal argumenten van de negatieve effecten. 

2. In geval van een “ernstig ongeluk, ramp of afsluiting van de Groene Zoom tussen Zuiderinslag&Arnhemseweg” is er géén enkele 
ontsnappingsroute per auto richting het zuiden, zuidwesten, zuidoosten.  

3. Voor noodhulpdiensten vanuit Leusden-Centrum (brandweer, politie, huisarts, ziekenzorg) worden de aanrijtijden voor het buitengebied 
in het zuiden/zuidoosten van Leusden (oa. Leusbroekerweg, zuidelijk deel Arnhemsweg, Vieweg, Voskuilerdijk, Langesteeg, 
Voskuilerweg) langer. 

4. Voor bewoners/bedrijven vanuit Leusden-Centrum, Paardenmaat, Ambachtsweg en Tabaksteeg (de laatste bij aangesloten 
Grasdrogerijweg) wordt de aanrij-afstand naar de bewoners/bedrijven in het buitengebied in het zuiden/zuidoosten van Leusden (oa. 
Leusbroekerweg, zuidelijk deel Arnhemsweg, Vieweg, Voskuilerdijk, Langesteeg, Voskuilerweg) langer. Dit kan tot omzetverlies van 
deze bedrijven leiden (in Leusden-Centrum, Paardenmaat, Ambachtsweg & bij de ondernemers in het buitengebied-zuid, vooral 
horeca/recreatiebedrijven en landwinkels. Terwijl dit deel van het buitengebied zicht juist toeristisch recreatief ontwikkelt (camping, 
theehuis, kanoverhuur, restaurant, kaas/zuivelverkoop, eierautomaat, etc) 

5. Idem: voor bewoners/bedrijven in het buitengebied in het zuiden/zuidoosten van Leusden in het zuiden/zuidoosten van Leusden (oa. 
Leusbroekerweg, zuidelijk deel Arnhemsweg, Vieweg, Voskuilerdijk, Langesteeg, Voskuilerweg) wordt de aanrij-afstand per auto naar 
de bewoners/bedrijven in Leusden-Centrum, Ambachtsweg en Paardenmaat en Tabaksteeg/Antares (de laatste bij aangesloten 
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Grasdrogerijweg) fors langer. Het leidt tot een “economisch en sociaal geïsoleerde ligging van deze bewoners/bedrijven tov Leusden-
Centrum, Ambachtsweg, Paardenmaat en Tabaksteeg (de laatste bij aangesloten Grasdrogerijweg), waardoor deze 
bewoners/bedrijven zich waarschijnlijk eerder oriënteren voor inkopen/boodschappen op de bedrijven/detailhandel in Woudenberg en 
Scherpenzeel, dan Leusden. Dit kan tot omzetverlies voor de bedrijven in het buitengebied zelf leiden, alswel tot omzetverlies in 
Leusden-Centrum, Ambachtsweg en Paardenmaat en Tabaksteeg/Antares (de laatste bij aangesloten Grasdrogerijweg). Het aantal 
auto-km’s/kosten van deze bewoners/bedrijven naar bestemmingen in Leusden zal fors toenemen. Vooral voor medewerkers van 
dienstverlenende bedrijven (aannemer, etc), woonachtig in het buitengebied. 
 

6. Afsluiting van de Hamersveldseweg-Zuid voor autoverkeer zal daarnaast tot extra verkeer (en 
verkeersbelasting/overlast/geluidhinder/luchtverontreini-ging) leiden op andere wegen: 

• Via Aschatterweg, Laapeerseweg, Langesteeg (richting Scherpenzeel, Woudenberg) => leidt tot extra verkeersbelasting van 
buitengebied-wegen Asschatterweg, Lapeerseweg, Langesteeg (oostelijk deel); Terwijl de buitengebied-wegen Lapeerseweg en 
Langesteeg ook voor recreatief fietsverkeer/wandelverkeer worden benut (met o.a. de nabijheid van camping, theehuis, 
kanoverhuur); 

• Via Langesteeg-westelijk deel  (alleen voor bestemmingsverkeer); => in principe illegaal sluipverkeer als deze route benut 
wordt;  

• Via Groene Zoom (westelijk deel) naar Arnhemseweg; => leidt tot extra verkeersbelasting Groene Zoom (westelijk deel) en op 
de Arnhemseweg, met extra verkeershinder/geluidoverlast/ luchtverontreiniging voor aanwonenden/omwonenden van met name 
de Arnhemseweg (traject tussen Groene Zoom en Leusbroekerweg). Een tigtal woningen. 

• Sluipverkeer door de kern van Leusden-Zuid. => dit is niet gewenst in een rustig 30 km-woonstraten-gebied; Maatregelen 
hiertegen zijn lastig te nemen en belemmeren ook de bewoners van Leusden-Zuid zelf. 

Dit terwijl langs de weg Hamersveldseweg-Zuid een zeer beperkt aantal woningen staat. En met een gescheiden fietspad, het ook voor 
fietsers veiliger wordt. 
  
 

Direct belang 
Vanuit de bewoners van de Maanweg, de gehele kern Leusden-Zuid en aanwonenden/-omwonenden Arnhemseweg (traject tussen Groene 
Zoom en Leusbroekerweg) is het van direct belang dat: 

! de Hamersveldseweg als autoverbinding in stand blijft,  
! plus dat de Ben Ponbaan op de Hamersveldseweg-Zuid (wsl. via de Grasdrogerijweg) wordt aangesloten,  

omdat: 
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1. De auto-verkeersbelasting van de Groene Zoom-zuidelijk/westelijk deel dan minder is (minder autoverkeer bij verkeerslichten Burg vd 
Postlaan, Zuiderinslag, Ben Ponbaan, Arnhemseweg en rotonde Maanweg); Wat prettiger is voor de inwoners van Leusden-
Zuid/Tabaksteeg als ze naar Leusden-Centrum of Amersfoort gaan (per auto of fiets/te voet). 

2. Het risico/gevaar van optreden “sluipverkeer” dwars door Leusden-Zuid dan het minste is, “van verkeer vanaf de Groene Zoom-
zuidwestelijk deel (komend uit Leusden/Amersfoort) naar Woudenberg/Scherpenzeel en vice versa”. In geval van sluiten 
Hamersveldseweg-Zuid is dit bijna niet te voorkomen, zonder zeer drastische beperkingen in/voor Leusden-Zuid zelf. 

3. Het risico/gevaar van “sluipverkeer van bewoners uit de Tabaksteeg” door Leusden-Zuid naar de Dorpskerk-aansluiting op de 
Arnhemseweg (en vice versa) afneemt; De meeste Tabaksteeg-bewoners kiezen dan sneller de route via Ben Ponbaan - 
Hamersveldseweg-Zuid. 

4. De huidige situatie van verkeerscirculatie en toegankelijkheid/bereikbaarheid in Leusden-Zuid gehandhaafd kan blijven zonder extra 
ingrijpende maatregelen/beperkingen tegen “sluipverkeer” in de kern Leusden-Zuid, die ook de huidige bewoners/bedrijven in Leusden-
Zuid dan onnodig zouden beperken/hinderen. De inwoners van Leusden-Zuid zijn tevreden met het huidige rustige 30 km woonerf-
karakter met lage verkeersintensiteit van de wijk. En de bruglus tussen Hekkerdreef-De Roo van Alderwereltlaan snel aangelegd en 
ingebruik genomen kan worden. 

5. De recent gerealiseerde afsluiting van de Maanweg op de Arnhemseweg definitief is en gehandhaafd kan blijven en de rust op de 
Maanweg blijft, zoals afgesproken met de provincie (geen extra aansluiting op de Arnhemsweg) en met de bewoners  

6. Positiever voor aanwonenden en belasting van de Arnhemseweg en omgeving, die straks door de provincie wordt heringericht als 50 
km-weg, ook met een er bij passende/beperkte verkeersbelasting straks functioneert en niet met een extra 4.000/5.000 auto’s per 
etmaal erbij (op het traject tussen Groene Zoom en Leusbroekerweg). Dit leidt tot minder extra geluidhinder, luchtverontreiniging en 
overlast voor direct aanwonenden van de Arnhemseweg en direct omwonenden (Maanweg, Treekerweg, Ooievaarshorsterweg, 
westrand en zuidwestrand van gehele kern Leusden-Zuid. 

7. Aansluiting van de Ben Pon-Baan via de Grasdrogerijweg op de Hamersveldseweg-Zuid zal er toe leiden dat de diverse voorzieningen 
in de Tabaksteeg (Antares, scholen, medische plint, winkelcentrum) directer en sneller bereikbaar zijn per auto voor de 
bewoners/bedrijven in de Ambachtsweg én het zuidelijk buitengebied van Leusden (Hamersveldseweg, Langesteeg, Leusbroekerweg, 
Vieweg, zuidelijk deel Arnhemsweg, Voskuilerdijk, Voskuilerweg, etc). Dit is voor die bewoners prettiger, maar ook voor de 
kwaliteit/draagkracht en omzet van voorzieningenniveau in de Tabaksteeg/Leusden-Zuid. (Dit in plaats van dat men direct gaat naar 
Leusden-Centrum of Woudenberg/Scherpenzeel) 

 
Reactie op alternatief Rijk van Loenen-Baan 
Het voorgestelde alternatief om auto’s via de Rijk van Loenen-Baan te laten rijden, ipv via de Hamersveldseweg-Zuid wordt als niet acceptabel 
gezien, aangezien dit extra verkeer zal creëren in de wijk Tabaksteeg, of via de Jan Wagenaarlaan-Hekkerdreef of via de Jan Wagenaarlaan-
Anna Aleidalaan. Beide zijn 30 km-woongebied met veel spelende en schoolgaande kinderen. Ook voor het aanpalende Leusden-Zuid is extra 
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verkeer door de Tabaksteeg niet gewenst voor de veiligheid van de schoolgaande kinderen (Antares) bij het kruisen van de Hekkerdreef; En 
tevens niet voor de spelende kinderen in een woonwijk buiten schooltijd.  De wegen in de Tabaksteeg zijn hier niet op ingericht. Onder groot 
protest en onder stricte voorwaarden is (eind 2013) ingestemd met een halfuurse busdienst door de Tabaksteeg, beperkingen/routering voor 
het vracht-bestemmingsverkeer en afsluiting tijdens de ochtendspits (7.00-9.00) van de verbinding Jan Wagenaarlaan-Hekkerdreef.  
Alléén als de Rijk van Loenen-Baan via een geheel nieuwe (auto)weg langs de zuidrand van de Tabaksteeg (parallel aan de Tabaksteeg-
fietspad/bestemmingsweg) met de Ben Pon-Baan wordt verbonden is dat acceptabel. Evenwel aanleg van een nieuwe Hamersveldseweg 
parallel aan de huidige Hamersveldseweg-Zuid lijkt dan een logischere, betere en goedkopere optie. 
 
 
B. De Hamersveldseweg-zuid wordt ingericht als fietsverbinding en afgesloten voor het autoverkeer. 
 
Zie het verhaal bij A, deze variant is niet acceptabel en niet in het directe belang van de bewoners van Maanweg, Arnhemseweg en Leusden-
Zuid.  
Dit naast de andere argumenten/belangen van inwoners/bedrijven in het zuidelijk buitengebied van Leusden om de autoverkeers-verbinding 
wel te handhaven. 
 
Direct belang 
De fietsverbinding Hamersveldseweg-Zuid zelf is niet direct van belang voor de inwoners van de kern Leusden-Zuid/Maanweg/Arnhemsweg. 
Immers er is vanuit Leusden-Zuid zowel een fietsverbinding langs de Arnhemseweg als langs de Rijk van Loenen-Baan naar de 
Leusbroekerweg/Woudenberg/Scherpenzeel, als een fietsverbinding via Tabaksteeg-fietspad met Hamersveldsweg/Langesteeg. 
 
Sterke voorkeur voor “én-én”: handhaven/behouden van een fietspad/voetpad naast een autoverkeers-verbinding (vanuit optiek 
Leusden-Zuid)  
Voor een recreatief rondje fietsen, wandelen of hardlopen (vanuit kern Leusden-Zuid) wordt een fiets/wandel/hardlooprondje over de 
aantrekkelijke Hamersveldseweg-Zuid met bomen omzoomd (en eindigend bij het hek van Landgoed de Boom), wel erg op prijs gesteld. 
Handhaving hiervan of een direct aanpalend gelijkwaardig/hoogwaardig fietspad/voetpad alternatief wordt dan ook zeer op prijs gesteld.   
Dit traject is in een rondje (vanuit optiek Leusden-Zuid/Tabaksteeg) goed  te combineren met het direct aansluitende fiets/voet-
verbindingnetwerk langs Ooievaarshorsterweg/Treekerweg/Heetvelderweg/Vieweg, Paden op Landgoed De Boom, Arnhemseweg-fietspad, 
Rijk van Loenen-Baan-fietspad, Leusbroekerweg/Voskuilerdijk, Tabaksteeg-fietspad, Langesteeg-westelijk deel, fietspad langs Valleikanaal, 
Hamersveldseweg, etc, etc. 
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Vanaf de Stoutenburg-Horsterweg in het noorden is de gehele Hamersveldsweg noord-zuid een historische ontginningsas/centrale dorpsas (en 
fietsroute, functioneel en recreatief), eindigend bij het gietijzeren hek van Landgoed De Boom. Om het stuk fietspad Hamersveldseweg (of 
‘Hekkersteeg’) er uit te knippen voelt onlogisch en ongewenst. Dus voorkeur verdient om op de een of andere wijze, naast de autoverkeer-
verbinding ook tenminste een fietspad/voet-verbinding langs de Hamersveldseweg-Zuid te handhaven (én-én), voor zowel functioneel 
fietsverkeer (werk/school/winkelen), als recreatief fietsverkeer als voor een wandel/fiets/hardloop-rondje en evt honden-uitlaatrondje (al is voor 
dit laatste de weg nu te druk).  
 
 
Subvariant: De Ben Pon Baan wordt via de Grasdrogerijweg aangesloten op de Hamersveldseweg: 
Het is van “direct belang” voor de kern Leusden-Zuid dat de Tabaksteeg/Ben Pon-Baan op de Hamersveldseweg wordt aangesloten (zie 
eerder): 

! Voorkomen van meer sluipverkeer en terugbrengen van huidige sluipverkeer door Leusden-Zuid naar aansluiting Dorpskerk op de 
Arnhemsweg en vice versa (van bewoners Tabaksteeg en van verkeer vanaf de Groene Zoom); 

! Beperken van extra verkeer en overlast, langs met name en rondom de Arnhemseweg, die ook als 50 km-zone wordt ingericht door 
de provincie. 

 
 
Het openhouden van beide routes (via de Hamersveldseweg én via de Ben Pon Baan) lijkt het meest aantrekkelijk.  

De hoofdstroom (hoogste intensiteit)  inclusief meeste verkeer van/naar bedrijventerrein Ambachtsweg zou bij voorkeur via de Ben Pon-
Baan geleid moeten worden. Aangezien de Ben Pon-Baan daarvoor ingericht is (alleen autoverkeer, geen fietsers/voetgangers, 
geluidwallen 2-zijdig, ecozone als buffer naar Tabaksteeg, geen overstekers, etc. 

 
Voorstel is om extra verkeersbelemmerende maatregelen in de Hamersveldseweg (tussen Ambachtsweg-Burg vd Postlaan) te treffen: 
 

1. een knip/auto-blokkade in de Hamersveldseweg tussen de Burg vd Postlaan en Zuiderinslag (de huidige lastige drempels 
werken onvoldoende remmend). Zodat doorgaand autoverkeer niet meer mogelijk is. Dit betekent dat autoverkeer dit 
wegvak alleen of via de Burg vd Postlaan; óf via de Zuiderinslag kan bereiken. Het bedrijventerrein aan de Paardenmaat 
blijft dan uitstekend per auto bereikbaar via de Zuiderinslag. 
" Deze maatregel heeft de voorkeur. 

 
2. En/Of: een blokkade/knip tussen de Zuiderinslag/Klepelhoek(Karwei); De Karwei en bedrijventerrein Paardenmaat blijven 

dan nog wel uitstekend bereikbaar via de Zuiderinslag-Klepelhoek/Klokhoek (voor inwoners van Leusden, LeusdenZuid, 
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Tabaksteeg en Amersfoort); Alleen de “rechtdoorgaande autostroom” is even  doorbroken. Deze maatgel alleen is wsl niet 
voldoende. 

 
3. Of: verkeersremmende belemmeringen (drempels/passeerblokken) op traject tussen de Paardenmaat/Klepelhoek  en 

Grasdrogerijweg; Zodat het heel onaantrekkelijk wordt via deze route te rijden en de ‘snelle’ route via de Ben Pon 
Baan/Grasdrogerijweg de voorkeur heeft. Gezien ervaring met drempels tussen Burg vd Postlaan-Zuideringslag lijkt het niet 
erg kansrijk dat deze maatregel alleen (op dit wegvak) voldoende belemmerend zal werken, tenminste 1 vd andere 
maatregelen is nodig. 

 
Belangrijk is dan om bewegwijzering dan ook aan te passen: 
• “Bedrijventerrein Paardenmaat” alleen via de Zuiderinslag; 
• “Bedrijventerrein Ambachtsweg” via Arnhemsweg/Leusbroekerweg (voor verkeer uit zuiden en A12) en “Bedrijventerrein 

Ambachtsweg” via Groen Zoom/Ben Pon-Baan/Grasdrogerijweg (voor verkeer uit noorden, uit Leusden en van de A28) 
• Eventueel “Woudenberg/Scherpenzeel” op de Groene Zoom komend uit de richting Leusden-Centrum (ter hoogte van de Ben 

Ponbaan) verwijzen via de Ben Pon Baan-Grasdrogerijweg-Hamersveldseweg-Zuid;  
 
 
Zijn er ten aanzien van de route van het autoverkeer alternatieve routes denkbaar: 
 
Zie opmerking bij a. Afsluiten met een knip/blokkade van de Hamersveldseweg tussen de Burg vd Postlaan en Zuiderinslag heeft de 
grootste en effectiefste impact op de verkeersstroom/routering. Als auto’s eenmaal vd Burg vd Postlaan over de Groene Zoom rijden, is de 
neiging wsl sneller om via de Ben Pon-Baan/Grasdrogerijweg naar de Hamersveldseweg-Zuid te rijden, dan via de Zuiderinslag-
Hamersveldseweg; Alleen als de “spoorbomen” dicht zijn, kunnen automobilisten uit Leusden de neiging hebben de afslag Zuiderinslag te 
nemen (die is echter maar 1-2x per dag). Deze stroom kan evt ook beperkt worden met aanvullende remmende maatregelen tussen 
Paardenmaat-Ambachtsweg. 
 
Alternatief Rijk van Loenen-Baan verbinden met Ben Pon-Laan -: zie eerder commentaar; (Is geen realistisch route-alternatief) 
 
Alternatief Ben Pon Baan direct verbinden met de Hamersveldseweg-Zuid  (Niet via Grasdrogerijweg) lijkt me een realistisch alternatief; 

" Door de Ben Pon-Baan direct door te verbinden met de vernieuwde Hamersveldsweg-Zuid, krijg je een direct doorgaande 
verbinding van Groene Zoom naar Leusbroekerweg (Arnhemseweg, Woudenberg/Scherpenzeel,A12); 
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" Het Bedrijventerrein Ambachtsweg kan dan wel via de Grasdrogerijweg direct ontsloten worden op de Ben Pon-Baan (en 
kan van daaruit of richting noord/A28/Leusden; of naar zuid/A12/Woudenberg). 

" De bestaande verbinding tussen Bedrijventerrein Ambachtsweg en Hamersveldseweg-Zuid vervalt dan; ter hoogte van het 
spoortalud kan de verbinding doorgeknipt worden, zodat de boerderijwoning en bedrijf Hora cs wel bereikbaar zijn vanuit 
noorden (Ambachtsweg). 

" e te verbinden Grasdrogerijweg zelf wordt hierdoor niet extra belast met doorgaand autoverkeer en verkeershinder.  
" De doorgaande route via de Hamersveldseweg wordt minder logisch, het meeste doorgaande autoverkeer zal 

overschakelen naar de doorgaande verbinding Ben Pon Baan-Hamersveldseweg-Zuid;  
" De bedrijventerrein Paardenmaat en Ambachtsweg blijven evengoed bereikbaar als nu voor het lokale verkeer. 

 
Alternatief: fietspad+leidingenstraat op huidige wegdeel, én een nieuwe autoweg aan westzijde ernaast. 

" Zie plaatjes powerpoint 
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" De huidige asfaltweg tussen de bomen weghalen en een nieuw fietspad aanleggen in het midden, vrij van boomwortels (asfalt over 

betonplaten). Eventueel met een wandelpad ernaast, die zou dan goed aansluiten op de wandelpaden in Landgoed De Boom en op 
de wandelroute langs de Ponlijn en Tabaksteeg-fietspad. Dit zou een zeer aantrekkelijk fiets/wandelpad opleveren, een verrijking 
van de toeristisch-recreatieve structuur van Leusden; 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

" De huidige bomenrij (het zijn geen echt oude bomen, maar wel bomen op enige leeftijd, en met een historisch belevingsgevoel van 
een mooie omzoomde/overdekte bomenweg) kan hiermee behouden blijven, voor de belangrijkste recreatieve gebruikers: de 
fietsers, wandelaars, hardlopers en honden-uitlaters en de schoolgaande kinderen etc. Het is dan een rust en genot om door deze 
laan te fietsen (om te dopen dan in ‘Hekkersteeg’) 

" Eventueel kunnen de kabels&leidingen die nu blijkbaar naast de bomenrij/weg in het weiland liggen, in een nieuwe kabel/leidingen –
betonkoker, onder het fietspad gelegd worden (midden tussen de bomen).  

" Naast de huidige bomenrij (aan de westzijde) in het weiland een volledig nieuwe weg voor autoverkeer aan te leggen, eventueel 
desgewenst afgezoomd door een nieuwe bomenrij (niet noodzakelijk); Aan de zuidzijde sluit deze gewoon aan op de 
Leusbroekerweg, aan de noordzijde dient een passende inrichtingsoplossing uitgewerkt te worden; 

o Aan de noordzijde kan de weg rechtsom van de woonboerderij over de Hamersveldseweg-Zuid verder naar de 
Ambachtsweg; Het fietspad komt dan tegen de weg aan; het is een beetje bochtig en krap daar en onoverzichtelijk. 

Fietspad	  &	  
wandelpad

Kabel	  en	  Leidinggoot

Autoweg	  50	  km/u
weilandweiland

Bestaande	  
Hamersveldseweg-‐Zuid

4 m

westzijde

10	  m

nieuw
5000-‐8000	  mvt/etm

Toerisme	  
Recreatie
Landschap
Historie

Alternatief:	  Hamersveldseweg-‐Zuid	  als	  fiets/wandelpad	  
en	  een	  nieuwe	  50	  km-‐autoweg	  ernaast
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o Aan de noordzijde kan de weg rechtsom van de woonboerderij over de Hamersveldseweg en dan eventueel over het oude 
spoortalud naar de aansluiting Ben Pon-Baan/Grasdrogerijweg; 

o Aan de noordzijde kan de weg linksom van de woonboerderij, en aansluiten op de aansluiting Ben Pon-
Baan/Grasdrogerijweg (het Tabaksteeg-fietspad-kruisend); Het nieuwe fietspad van de Hamersveldseweg-Zuid kan dan 
gewoon de oude route richting Ambachtsweg vervolgen. 

 
Toelichting voor en nadelen van variant 2 F. 
Deze variant verdient veruit de voorkeur, gezien de vele voordelen voor bijna alle partijen (ondernemers, bewoners  en aspecten (lokale 
economie/ondernemers, bereikbaarheid, fietsveiligheid, ecologie, cultuurhistorie, recreatieve beleving, aanrijtijd hulpdiensten, etc). 
  
Voordeel: 

• Deze variant is het beste voor de ondernemers in Leusden-Centrum (klandizie winkelcentrum Hamershof en andere bedrijven), in de 
Paardenmaat (o.a. klandizie Karwei, bereikbaarheid/uitweg diverse bedrijven Klokhoek etc), Pon aan de Grasdrogerijweg (uitweg 
richting A12), ondernemers in de Ambachtsweg (klandizie, bereikbaarheid/uitweg richting zuiden/A12), in de Tabaksteeg (klandizie 
winkelcentrum) en de ondernemers in het zuidelijk buitengebied (verkeer agrariërs, klandizie voor restaurant, theehuis, 
kaas/zuivelverkoop, camping, kanoverhuur, eierautomaat, en anderen);  De belangrijke in/uitvalsroute blijft behouden, wordt zelfs 
versterkt met de aansluiting van de Grasdrogerijweg op de Ben Ponbaan. 

• Deze variant is veruit het beste voor het beperken van het aantal autokilometers en vrachtautokilometers in de gemeente en voor de 
verbetering van de lokale luchtkwaliteit, CO2-uitstoot en beperken geluidhinder en verminderen sluipverkeer. 

• Deze variant is de beste voor de bewoners in het buitengebied, zij kunnen via de kortste route naar winkels/bedrijven in Leusden-
Centrum en Tabaksteeg blijven rijden en vice versa; 

• Deze variant is het beste voor de bewoners van de Tabaksteeg, zij kunnen straks zowel via de Ben Pon Baan als via de 
Hamersveldseweg-noordelijk snel richting Leusden-Centrum/Paardenmaat/Ambachtsweg; als zij kunnen snel via de Hamersveldseweg-
Zuid naar Scherpenzeel/Woudenberg; 

• Deze variant is de beste voor de hulpdiensten (brandweer, politie, ziekeverzorging, etc) om snel bewoners en bedrijven in het zuidelijk 
buitengebied te bereiken; 

• Deze variant behoud de route voor ontsluiting voor agrarisch verkeer. Behoud van de route betekent dat agrarisch verkeer over de 
Hamersveldseweg-Zuid via de kortste route mogelijk blijft vanuit het zuidelijk buitengebied van Leusden met de gronden bij de 
Langesteeg en met bedrijven in Leusden-Centrum en vice versa. 
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• Deze variant is beste voor zo maximaal mogelijk behoud van de bomenlaan van eiken en elzenstruiken en voorkomen van verdere 
aanrijschade en wortelschade. De wortels krijgen zelfs meer ruimte (50 cm) en verbetert de levensduur van de bomen, minder 
trillingschade etc. Behoud van de ecologische, cultuurhistorische en recreatieve belevingswaarde van de bomenlaan; 

• Deze variant is het beste voor de fietser (snelle/comfortabel pad) en maximaal voor de fietsveiligheid. De aanleg van een vrijliggend 
geasfalteerd fietspad (van 3,50 m standaardbreedte en een berm van 50-75 cm aan beide zijden past precies tussen de 
eikenbomenrijen in (tussenruimte tussen de eiken is 4,60 m tot 5,00 m), waarbij in de berm ruimte is voor de eikenboomwortels; Dit 
vrijliggend geasfalteerd fietspad tussen de bomen waarborgt maximaal de verkeersveiligheid en het comfort van de fietsers, die ook 
recreatief aantrekkelijk is.    

• Deze variant is veruit het beste voor alle inwoners van de kern Leusden-Zuid. Deze variant zorgt er maximaal voor dat er géén extra 
sluipverkeer door kern Leusden-Zuid of Tabaksteeg rijdt, zelfs dat het huidige sluipverkeer vermindert tot nihil. Het sluipverkeer-issue 
voor Leusden-Zuid en Tabaksteeg is hiermee voorgoed uit de wereld en de wijken kunnen veilig verder als 30 km-wijk.  

• Deze variant is veruit het beste voor alle bewoners/bedrijven rondom en het verkeer op de Arnhemseweg (traject tussen Groene Zoom-
De Mof). Deze variant zorgt ervoor dat de verkeersdruk op Groene Zoom (westelijk deel) en de verkeersdruk/omgevingshinder op het 
als 50-km-wegvak in te richten deel van de Arnhemsweg (tussen Groene Zoom en de Mof) verder afneemt. 

• Deze variant is veruit het beste voor bewoners/verkeer op de Asschatterweg/Lapeerseweg/Langesteeg. Het voorkomt extra verkeer 
over deze buitengebiedwegen én zal zelfs mogelijk voor een lichte afname zorgen. 
 

Er zijn ook nadelen aan deze variant: 
• dat er extra vierkante meters agrarische grond (grasland/huiskavel) aan de westzijde van de weg verworven dienen te worden, wat 

mogelijk minder prettig is voor de eigenaar, de pachter en de GLTO. Deze dienen voldoende gecompenseerd te worden. 
• De gemeente ook zal tegelijk moeten investeren in een oplossing voor het traject tussen de spoorbaan-Grasdrogerijweg (al dan niet 

een variant linksom. Rechtsom, aanpassing van 50 km-autoweg en een vrijliggend fietspad); Bij voorkeur een directe verbinding van 
Hamersveldseweg-Zuid met de Ben Pon Baan (zie variantkaartje nr 1). 

• De gemeente ook ien vervolg zal moeten investeren in een oplossing voor de verkeersveiligheid van fietsers en aanwonenden op 
het noordelijkere deel van de Hamersveldseweg (traject Grasdrogerijweg-Burg vd Postlaan), bijvoorbeeld door aanleg van een 
vrijliggend fietspad?; 

 
 
De leiding/kabelstrook kan aan westzijde van de bomenlaan blijven liggen, als dit maar op een goede wijze in de berm van de 50 km-autoweg 
verwerkt kan worden. Een aparte kabel/leidingstrook onder het fietspad is een optie, maar waarschijnlijk te kostbaar.  
Het fietspad tussen de bomen kan ‘relatief goedkoop’ gerealiseerd worden, door van het huidige wegdek alleen aan beide zijden 50-80 cm 
asfalt weg te frezen en te verwijderen en te vervangen door schone dekgrond. Het middendeel van het huidige asfalt kan dan blijven liggen (bij 
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visuele inspectie is er geen wortelschade in het midden) en afgedekt worden met een extra toplaag van rood fietspad-asfalt. Hiermee is het 
fietspad dan stevig gefundeerd op de oude wegfundering. 
De nieuwe 50-km autoweg aan de westzijde kan naast de Hamersveldseweg-Zuid aangelegd worden, zonder het huidige verkeer (autos, 
vrachtautos, fietsers) ook maar enigszins te storen.Dit beperkt ook de kosten van verkeersafsluiting, omleiding of geleidende voorzieningen die 
anders bij een verbreding nodig zouden zijn. 
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Bijlage 2 
Ingebrachte variant door de heer Duk: 
 
Het idee is mede geïnspireerd door de aanleg van de Kersenbaan in Amersfoort waar eveneens rekening gehouden moest worden met 
beplanting, bomen en hoge verkeersdruk en waar aan weerszijden van de bomenrijen (eenrichtings)wegvakken zijn aangelegd. 
 
Het voorstel heeft een aantal voordelen: 
1. de weg blijft open voor het verkeer: daardoor blijven de bedrijven goed bereikbaar, kan het landbouwverkeer vrij bewegen enz. Dit zijn 
wensen die door veel leden van de denktank zijn geuit. 
2. er hoeven geen grote aanpassingen in het gebied rond de spoorwegovergang aangebracht te worden: in een aantal voorstellen is dat wel 
het geval: bijvoorbeeld door fietsers over de oude spoordijk te leiden, verkeer over de busbaan toe te staan, of een directe aansluiting te 
creëren tussen de Ben Ponbaan en de Hamersveldseweg zuid. Bij dit type oplossingen bestaat een gerede kans dat strijdigheden ontstaan 
met het bestemmingsplan (door bijvoorbeeld het ingrijpen in het afwaterings- en ecosysteem bij het dempen van waterplassen en poelen) en/of 
dat procedures worden gestart door aanwonenden (bv Wim Vrijhoefstraat, Rita de Voogtstraat, Meester Hendriksenstraat of bewoners van nrs 
142 en 144) enz. Dit leidt tot vertraging en kosten. De voorgestelde oplossingen zijn overigens op zichzelf al kostbaar: bijvoorbeeld zal het 
gehele eco-systeem, dat net is aangelegd, weer op de schop moeten 
3. de bomenrijen kunnen blijven staan en er is vrijwel geen verlies aan historisch en landschappelijk schoon. 
4. fietsers hoeven nergens de Hamersveldse weg over te steken hetgeen altijd het geval zal zijn als een dubbel fietspad wordt aangelegd 
5. t.o.v. een voorgestelde variant om een fiets- en wandelpad tussen de bomenrijen aan te leggen heeft dit plan als voordeel dat de totale 
breedte geringer is (door het weiland geen 2 wegvakken, maar 1 wegvak en een enkel fietspad) 
6. de verkeersdruk op de omgeving (Leusden-zuid, Arnhemseweg enz) blijft naar alle waarschijnlijkheid min of meer onveranderd 
7. de kosten blijven relatief (tov de andere voorstellen) laag. 
 
Mogelijke nadelen van dit plan zijn dat: 
1/ fietsers mogelijk toch de Noord-Zuid route 'afsteken' door rechtdoor te blijven rijden ipv de route naast de Coöperatie te nemen. Dit kan 
ondervangen worden door routegeleidende maatregelen 
2/ door te kiezen voor een eenrichtingsverkeersvariant met enkel fietspad wordt het principe van volledige scheiding van snel-  en langzaam 
verkeer deels opgegeven. Er is echter genoeg ruimte om die scheiding binnen de bomenrij wel te creëren en het snellere verkeer door bv 30 
km wegvakken te leiden 
3/ grote vrachtwagens zullen waarschijnlijk omgeleid moeten worden (wat sowieso verstandig is in elke variant vanwege de grote kans op 
beschadigingen van wegdek enz) 
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De bottleneck in  alle voorstellen is de spoorwegovergang: deze is relatief smal en vanwege bebouwing, bomen en sloot is er weinig ruimte om 
uit te wijken. Alternatieven door het fietspad over de spoordijk aan te leggen of zelfs de weg daaroverheen te leiden, dan wel de weg voor- of 
achter de Zuidwindse boerderij aan te sluiten op de Ben Ponlaan zijn echter heel complex, duur en in strijd met andere plannen (oprichten 
Landgoed op die plek; bestemmingsplan enz). 
 
Wat wel mogelijk is, is om de Hamersveldseweg vanaf de noordelijke bocht voor de overgang (Nrd-Zuid richting) te veranderen in een 
eenrichtingswegvak Noord-Zuid, dat recht voor de boerderij langs loopt om in de volgende bocht rechtdoor te steken het weiland in om 
vervolgens - als nieuwe weg - langs de oostzijde van de bomenrij door te lopen naar de Leusbroekerweg. Aan de westzijde van deze weg loopt 
een enkel fiets- (en eventueel wandel)pad mee. (De variant door het weiland aan de westzijde is logischer dan te kiezen voor de oostzijde, 
omdat de boerderij die op de hoek Leusbroekerweg / Hamersveldseweg letterlijk de weg verspert).  
Verder is het noodzakelijk deze weg ter plaatse van de bocht bij de spoorovergang / scheepsramenfabriek/ ambachtsweg te verbreden: echter 
niet door het wegvak echt breder te maken, maar door het noord-zuid fietspad eraf te halen. Daardoor voorkom je dat Nrd-Zd verkeer hier in de 
bocht geconfronteerd wordt met fietsers en creëer je bovendien meer ruimte. (Eventueel moeten op deze plek wel bomen gerooid worden als 
zou blijken dat het wegdeel hier toch te smal blijft).  
Het fietspad zelf laat je al voor de bocht bij de Cooperatie stoppen: vervolgens voer je het fietsverkeer via fietspad Tabaksteeg langs de 
Coöperatie naar de spoordijk en dan over de oude spoordijk (achter het spoorwachtershuis langs) weer terug naar de weg waarna het pad 
weer aansluit aan de weg, en rechtsaf met de weg meeloopt naar het weiland. Dit scheelt hooguit 25 meter fietsen. 
 
De omgekeerde route (Zuid-Noord) zal als eenrichtingswegvak tussen de bomenrijen doorlopen met aan de oostzijde een enkel fietspad. De 
bocht naar de spoorovergang wordt echter eerder ingezet door een nieuw stukje wegvak aan te leggen dat naast de oude weg loopt (die dus 
nu als 1-richtings weg richting Nrd-Zd loopt). Dit bereik je door de weg iets terug te leggen richting het zuiden, als het ware door de noordelijke 
punt van het oostelijke weiland: je snijdt dus een meter of 6 af en hebt dan een 2de baanvak met fietspad ernaast dat je voor de 
scheepsramenfabriek langs leidt waarna iets verderop de 2 baanvakken fuseren tot 1 weg. Eventueel rooi je daartoe dus ook aan deze kant de 
bomen die op dat punt staan, en geleidt je het fietspad over de sloot. 
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Reactie de heer Klink (bewoner Maanweg) op voorstel de heer Duk: 
 
Extra Variant “1 rijstrook+fietstrook tussen de bomenlaan en 1 rijstrook+fietsstrook ten westen ervan” 
 
Na de 2e vergadering is bij de gemeente een extra variant naar voren gebracht, deze is mij telefonisch voorgelegd. Ik ben tegen deze variant, 
deze is ongewenst. 1. Ten eerste omdat de ruimte tussen de bomen (minimale breedte 4,60 m) is te smal voor 1 rijstrook+1 fietsstrook+2 
bermen van 90-100 cm. 2. Voor de fietsers is dit géén veilige oplossing, zelfs onveiliger, omdat autos’vrachtautos wsl harder zullen gaan rijden. 
3. Deze variant voldoet niet aan de eis van een ‘vrijliggend fietspad.  Deze variant is dus onveilig voor fietsers, en levert maar minimale 
ruimtebesparing (minder grondaankoop) aan de westzijde op.  
 
 
 
 
 


